
 

Протокол 
№ 5 

Днес 14.02.2012 г. от 14.00 ч. в Заседателната зала на Младежкия дом се проведе заседание на 
Общински съвет – Монтана. 

В работата на заседанието взеха участие 31 общински съветници. От заседанието отсъстваха 
следните общински съветници: 

Г-жа Ирена Димова 
Г-н Станислав Станоев 
В заседанието взеха участие и:  
г-н Златко Живков – Кмет на Община Монтана 
г-н Румен Ангелов – Зам.кмет на Община Монтана  
г-жа Весела Коларска – Зам.кмет на Община Монтана 
г-н Мариус Конов – Секретар на Община Монтана 
г-н Деян Димитров – Дир.Дирекция „ЕИИР” при Община Монтана 
г-жа Силвия Василева – Дир.Дирекция „ФСД” при Община Монтана 
г-жа Соня Тодорова – Дир.Дирекция „ОС” при Община Монтана 
г-н Александър Герасимов – Дир.Дирекция „ХД” при Община Монтана 
г-жа Миленка Маркова – Началник отдел  “Счетоводство” при Община Монтана 
г-жа Юлия Игнатова – гл. Експерт „Строителство” при Община Монтана 
г-жа Вася Симеонова – гл. Експерт “ОФ и приватизация” при Община Монтана 
г-жа Рени Янева – гл.експерт „Евроинтеграция” при Община Монтана 
Заседанието беше открито и ръководено от инж. Иво Иванов – Председател на ОбС Монтана 

и г-н Диман Георгиев – Зам. председател на ОбС – Монтана  
  
ИНЖ. ИВО ИВАНОВ: Кворума в залата е 31. Г-н Кмете, колеги, честит празник в началото. 

Надявам се всеки от вас поне един да празнува и с нагласата да продължат празниците след 15,30 ч. 
Откривам настоящата сесия на ОбС Монтана. Имате Дневния ред, раздаден е и е приет на 
Председателски съвет. Правя договорката, че докладната под №7 в Дневния ред 08-01-39 това е 
Докладна записка от Кмета, относно разглеждане на проект за общинския бюджет, във връзка с 
процедурата, която беше спазена бяха уточнени правилата и вие получихте Докладна записка с № 08-
01-45, която днес ще разгледаме под №7 в Дневния ред. Имате думата за допълнителни предложения 
към Дневния ред. Има медиен интерес, който не ми позволява да огледам дали д-р Джурджов вдига 
ръка. Не вдига. Не виждам предложения за промяна в Дневния ред. Който е „за” представения Дневен 
ред моля да гласува 

 „За” – 30,  
„Против” – 0, 
„Въздържали се” – 0 
Приема се 

ДНЕВЕН РЕД: 
  1. 08-01-37/30.01.2012г. Докладна записка от Златко Живков-Кмет на Община Монтана, 

относно Проектопредложение на Община Монтана по ОП „Регионално развитие”, Схема за 
безвъзмездна финансова помощ BG161PO001/3.2-02/2011: „Подкрепа за развитие на регионалния 
туристически продукт и маркетинг на дестинациите”. 

2. 08-01-43/01.02.2012г. Докладна записка от Златко Живков-Кмет на Община Монтана, 
относно Проектопредложение „Модерни и привлекателни учебни заведения в трансграничен регион 
Монтана-Пирот” на Община Монтана по Програмата за трансгранично сътрудничество по 
Инструмента за предприсъединителна помощ България-Сърбия. 

3. 08-01-44/01.02.2012г. Докладна записка от Златко Живков-Кмет на Община Монтана, 
относно Проектопредложение „Модернизиране и подобряване на спортна инфраструктура в 
трансграничен регион Монтана-Пирот” на Община Монтана по Програмата за трансгранично 
сътрудничество по Инструмента за предприсъединителна помощ България-Сърбия. 

4. 08-01-40/31.01.2012г. Докладна записка от Златко Живков-Кмет на Община Монтана, 
относно Проектопредложение на Община Монтана по Проект за включване на МТСП, който се 
финансира със заем от Международната банка за възстановяване и развитие /Световна банка/. 

5. 08-01-38/30.01.2012г. Докладна записка от Златко Живков-Кмет на Община Монтана, 
относно промени в Наредбата за определянето и администрирането на местните такси и цени на 
услуги. 
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6. 08-01-35/27.01.2012г. Докладна записка от Златко Живков-Кмет на Община Монтана, 
относно Приемане на „Годишна програма за управление и разпореждане с имотите – общинска 
собственост в община Монтана за 2012 година“. 

7. 08-01-45/09.02.2012г. Докладна записка от Златко Живков-Кмет на Община Монтана, 
относно разглеждане и приемане на Общински бюджет за 2012 г.  

8. 08-01-34/27.01.2012г. Докладна записка от Златко Живков-Кмет на Община Монтана, 
относно Предоставяне на земеделски земи от Общинския поземлен фонд в землищата на община 
Монтана. 

9. 08-01-36/27.01.2012г. Докладна записка от Златко Живков-Кмет на Община Монтана, 
относно Обявяване на имоти от публична общинска собственост за частна общинска собственост. 

10. 08-01-42/01.02.2012г. Докладна записка от Златко Живков-Кмет на Община Монтана, 
относно Подробен устройствен план /ПУП/ - парцеларен план (ПП) за водопровод и подземен 
електропровод 20 kV през поземлен имот /ПИ/ № 113019 (образуван от №113017) и нов КТП в ПИ № 
000105 по Картата на възстановената собственост /КВС/ с.Трифоново, община Монтана. 

11. Питания. 
 
ТОЧКА ПЪРВА: 08-01-37/30.01.2012г. Докладна записка от Златко Живков-Кмет на 

Община Монтана, относно Проектопредложение на Община Монтана по ОП „Регионално 
развитие”, Схема за безвъзмездна финансова помощ BG161PO001/3.2-02/2011: „Подкрепа за 
развитие на регионалния туристически продукт и маркетинг на дестинациите”. 

 
  
ИНЖ. ИВО ИВАНОВ: Първа точка от Дневния ред е Докладна записка от Кмета на Община 

Монтана, относно проектопредложение на Община Монтана по ОП „Регионално развитие”. Желаещи 
за изказване? Г-н Кмете 

Г-Н ЗЛАТКО ЖИВКОВ: Г-н Председател, дами и г-да съветници, честити празници и от 
мен, не зная кой кои уважава, хубаво е някой да уважава някои от тях. Разбира се имаме сериозна 
работа днес, много предварителна подготовка по нея. Първите три предложения в първите три точки 
си приличат, това са добавките по нашите проекти по ТГС – Сърбия. Това се налага според 
изискването на програмата, затова и така се случва, че на практика вие сте запознати с тези 
предложения. Благодаря на комисиите, които ги погледнаха. От последната седмица има още една 
хубава новина, това е че всичките над 12 предложения, които е подготвила Монтана за този мандат 
към днешна дата вече са готови. Последното мина пред Министерски съвет, това беше за Калето. 
След дълго бавене и това предложение мина. Така че аз мисля и съм убеден, че това ще бъде един 
добър мандат, като цяло говоря за Община Монтана. Благодаря ви за подкрепата на тези 
предложения, половината имат отношение към работи по Оперативни програми. Аз мисля, че във 
всяка една следваща сесия ще има точки, който ще имат задължително отношение към работата ни. 
Очертава се доста работа, която е за добро, дано да успеем да се справим по най-добрия начин. 
Благодаря на съветниците за подкрепата по всички проекто предложения по оперативните програми, 
които са били на тяхното внимание.    

ИНЖ. ИВО ИВАНОВ: Благодаря на г-н Кмета. Други желаещи за изказване не виждам. 
Който е „за” да прекратим дебатите моля да гласува 

„За” – 30,  
„Против” – 0, 
„Въздържали се” – 0 
Приема се  
Преминаваме към поименно гласуване 

Поименно гласуване на съветници: „ЗА”, „ПРОТИВ” и „ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ” 
Анатолий Младенов За  Красимир Каменов За 
Ангелина Стоичкова За  Крум Милетиев За 
Ани Стаменова За  Людмил Джурджов За 
Богдан Найденов За  Милена Нончева За 
Бойко Димитров За  Надя Горанова   За 
Валери Георгиев За  Найден Найденов За 
Диман Георгиев За  Павел Цочев За 
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Емил Константинов За  Павел Белински За 
Енеза Ангелова  За  Радостина Чернева За 
Златко Тодоров За  Росен Белчев За 
Ивайло Живков  За  Румен Ерменков За 
Иван Георгиев  За  Светлин Гогов За 
Ивета Станкова  За  Светлин Николов  За 
Иво Гигов За  Станислав  Станоев ---- 
Иво Иванов За  Стилиян Христов  За 
Илиандър Илиев За  Юлиан Александров ---- 
Ирена Димова ----    

 
30 / 0 / 0 
Приема се  

Решение 
№ 63 

На основание чл. 21, ал. 1, т. 23 от ЗМСМА 
Общински съвет Монтана 

Реши: 
1. Дава съгласие Община Монтана да кандидатства с проектопредложение по ОП 

„Регионално развитие”, Операция 3.2. “Развитие на регионалния туристически продукт и 
маркетинг на дестинациите”, Схема за безвъзмездна финансова помощ BG161PO001/3.2-
02/2011: „Подкрепа за развитие на регионалния туристически продукт и маркетинг на 
дестинациите”. 

2. Средствата за покриване на допустими разходи, преди да бъдат възстановени по 
ОПРР, и собственият принос в размер на 5% ще бъдат осигурени със средства от общинския 
бюджет. 

3. Възлага изпълнението на горните решения на Кмета на Община Монтана. 
 

ТОЧКА ВТОРА: 08-01-43/01.02.2012г. Докладна записка от Златко Живков-Кмет на 
Община Монтана, относно Проектопредложение „Модерни и привлекателни учебни заведения 
в трансграничен регион Монтана-Пирот” на Община Монтана по Програмата за 
трансгранично сътрудничество по Инструмента за предприсъединителна помощ България-
Сърбия. 

 
ИНЖ. ИВО ИВАНОВ: Втора точка от Дневния ред е Докладна записка от Кмета на Община 

Монтана, относно проектопредложение на Община Монтана „Модерни и привлекателни учебни 
заведения в трансграничен регион Монтана-Пирот”. Желаещи за изказване? Не вижда. Докладната е 
подкрепена от разгледалите я комисии. Колеги, минаваме към гласуване, поименно гласуване 

 
Поименно гласуване на съветници: „ЗА”, „ПРОТИВ” и „ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ” 

Анатолий Младенов За  Красимир Каменов За 
Ангелина Стоичкова За  Крум Милетиев За 
Ани Стаменова За  Людмил Джурджов За 
Богдан Найденов За  Милена Нончева За 
Бойко Димитров За  Надя Горанова   За 
Валери Георгиев За  Найден Найденов За 
Диман Георгиев За  Павел Цочев За 
Емил Константинов За  Павел Белински За 
Енеза Ангелова  За  Радостина Чернева За 
Златко Тодоров За  Росен Белчев За 
Ивайло Живков  За  Румен Ерменков За 
Иван Георгиев  За  Светлин Гогов За 
Ивета Станкова  За  Светлин Николов  За 
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Иво Гигов За  Станислав  Станоев ---- 
Иво Иванов За  Стилиян Христов  За 
Илиандър Илиев За  Юлиан Александров ---- 
Ирена Димова ----    

 
30 / 0 / 0 
Приема се  

Решение 
№ 64 

На основание чл. 21, ал. 1, т. 8 от ЗМСМА 
 

Общински съвет Монтана 
Реши: 

Декларира, че активите, придобити при изпълнението на проект „Модерни и 
привлекателни учебни заведения в трансграничен регион Монтана-Пирот”, подкрепен с 
Решение №35 от 26.01.2012 г. на Общински съвет Монтана, ще бъдат дадени за безвъзмездно 
право на ползване за целите на проекта най-малко за 5 години след приключването му. 

 
ТОЧКА ТРЕТА: 08-01-44/01.02.2012г. Докладна записка от Златко Живков-Кмет на 

Община Монтана, относно Проектопредложение „Модернизиране и подобряване на спортна 
инфраструктура в трансграничен регион Монтана-Пирот” на Община Монтана по Програмата 
за трансгранично сътрудничество по Инструмента за предприсъединителна помощ България-
Сърбия. 

 
ИНЖ. ИВО ИВАНОВ: Трета точка от Дневния ред е идентична с предходната Докладна 

записка от Кмета на Община Монтана, относно проектопредложение на Община Монтана 
„Модернизиране и подобряване на спортна инфраструктура в трансграничен регион Монтана-Пирот”. 
Желаещи за изказване? Не вижда. Преминаваме към гласуване, поименно гласуване 

 
Поименно гласуване на съветници: „ЗА”, „ПРОТИВ” и „ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ” 

Анатолий Младенов За  Красимир Каменов За 
Ангелина Стоичкова За  Крум Милетиев За 
Ани Стаменова За  Людмил Джурджов За 
Богдан Найденов За  Милена Нончева За 
Бойко Димитров За  Надя Горанова   За 
Валери Георгиев За  Найден Найденов За 
Диман Георгиев За  Павел Цочев За 
Емил Константинов За  Павел Белински За 
Енеза Ангелова  За  Радостина Чернева За 
Златко Тодоров За  Росен Белчев За 
Ивайло Живков  За  Румен Ерменков За 
Иван Георгиев  За  Светлин Гогов За 
Ивета Станкова  За  Светлин Николов  За 
Иво Гигов За  Станислав  Станоев ---- 
Иво Иванов За  Стилиян Христов  За 
Илиандър Илиев За  Юлиан Александров ---- 
Ирена Димова ----    

 
30 / 0 / 0 
Приема се  

Решение 
№ 65 

На основание чл. 21, ал. 1, т. 8 от ЗМСМА 
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Общински съвет Монтана 

Реши: 
Декларира, че активите, придобити при изпълнението на проект „Модернизиране и 

подобряване на спортна инфраструктура в трансграничен регион Монтана-Пирот”, 
подкрепен с Решение №36 от 26.01.2012 г. на Общински съвет Монтана, ще бъдат дадени за 
безвъзмездно право на ползване за целите на проекта най-малко за 5 години след 
приключването му. 

 
ТОЧКА ЧЕТВЪРТА: 08-01-40/31.01.2012г. Докладна записка от Златко Живков-Кмет на 

Община Монтана, относно Проектопредложение на Община Монтана по Проект за включване 
на МТСП, който се финансира със заем от Международната банка за възстановяване и 
развитие /Световна банка/. 

 
ИНЖ. ИВО ИВАНОВ: Четвърта точка от Дневния ред е Докладна записка от Кмета на 

Община Монтана, относно проектопредложение на Община Монтана по Проект за включване на 
МТСП. Желаещи за изказване? Не вижда. Преминаваме към гласуване, поименно гласуване 

 
Поименно гласуване на съветници: „ЗА”, „ПРОТИВ” и „ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ” 

Анатолий Младенов За  Красимир Каменов За 
Ангелина Стоичкова За  Крум Милетиев За 
Ани Стаменова За  Людмил Джурджов За 
Богдан Найденов За  Милена Нончева За 
Бойко Димитров За  Надя Горанова   За 
Валери Георгиев За  Найден Найденов За 
Диман Георгиев За  Павел Цочев За 
Емил Константинов За  Павел Белински За 
Енеза Ангелова  За  Радостина Чернева За 
Златко Тодоров За  Росен Белчев За 
Ивайло Живков  За  Румен Ерменков За 
Иван Георгиев  За  Светлин Гогов За 
Ивета Станкова  За  Светлин Николов  За 
Иво Гигов За  Станислав  Станоев ---- 
Иво Иванов За  Стилиян Христов  За 
Илиандър Илиев За  Юлиан Александров ---- 
Ирена Димова ----    

 
30 / 0 / 0 
Приема се  

Решение 
№ 66 

На основание чл. 21, ал. 1, т.т., 8 и 23 от ЗМСМА 
Общински съвет Монтана 

Реши: 
1. Дава съгласие Община Монтана да кандидатства с проектопредложение "Община 

Монтана с лице към децата" - Център за услуги на ранно детско включване за деца от 0 до 7 
години и техните семейства по Проект за социално включване на МТСП и да го изпълнява, в 
случай че проекта бъде финансиран. 

2. Дава съгласие сградите на ЦДГ 6 „Слънце” с АОС № 647 /публична/ от 
17.07.2003г. УПИ XI, кв. 138а по плана на гр. Монтана /с идентификатор 48489.7.249.1, по 
кадастралната карта и кадастралните регистри на гр. Монтана/ и ЦДГ 11 „Изгрев” с АОС 
№541 /публична/ от 25.02.2002г., УПИ XIX, кв. 339 по плана на гр. Монтана /с 
идентификатор 48489.9.600, по кадастралната карта и кадастралните регистри на гр. Монтана 
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да се ползват за целите на проекта. 
3. Дава съгласие Община Монтана да осигури устойчивост на услугите чрез тяхното 

поддържане за период не по-малък от 5 години при инвестиции в инфраструктурата. 
4. Възлага изпълнението на горните решения на Кмета на Община Монтана. 
 
ТОЧКА ПЕТА: 08-01-38/30.01.2012г. Докладна записка от Златко Живков-Кмет на 

Община Монтана, относно промени в Наредбата за определянето и администрирането на 
местните такси и цени на услуги. 

 
ИНЖ. ИВО ИВАНОВ: преминаваме към следващата докладна 08-01-38, относно промени в 

Наредбата за определянето и администрирането на местните такси и цени на услуги. Докладната е 
подкрепена от разгледалите я комисии има едно становище на едната комисия, което ще гласуваме 
за корекция на проекто предложението. Желаещи за изказване? Не вижда. Преминаваме към 
гласуване, а то е Становището на ТСУ, което го има пред вас – подкрепя докладната записка с 
предложените решения и предлага новата ал. 6 на чл. 19 да отпадне от предложението. Който е „за” 
това предложение на ПК по ТСУ моля да гласува 

 „За” – 29,  
„Против” – 1, 
„Въздържали се” – 0 
Приема се  
Преминаваме към гласуване на цялата докладна, поименно гласуване 
 

Поименно гласуване на съветници: „ЗА”, „ПРОТИВ” и „ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ” 
Анатолий Младенов За  Красимир Каменов За 
Ангелина Стоичкова За  Крум Милетиев За 
Ани Стаменова За  Людмил Джурджов За 
Богдан Найденов За  Милена Нончева За 
Бойко Димитров За  Надя Горанова За 
Валери Георгиев За  Найден Найденов За 
Диман Георгиев За  Павел Цочев За 
Емил Константинов За  Павел Белински За 
Енеза Ангелова  За  Радостина Чернева За 
Златко Тодоров За  Росен Белчев За 
Ивайло Живков  За  Румен Ерменков За 
Иван Георгиев  За  Светлин Гогов За 
Ивета Станкова  За  Светлин Николов  За 
Иво Гигов За  Станислав Станоев ---- 
Иво Иванов За  Стилиян Христов  За 
Илиандър Илиев За  Юлиан Александров ---- 
Ирена Димова ----    

 
30 / 0 / 0 
Приема се  

Решение 
№ 67 

На основание чл. 21, ал. 1, т. 7 от ЗМСМА и чл.10 от Закона за нормативните 
актове 

Общински съвет Монтана 
Реши: 

1. Приема направените в Приложението промени в Наредбата за определянето и 
администрирането на местните такси и цени на услуги. 

2. Възлага изпълнението на Решението на Кмета на Община Монтана. 
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ТОЧКА ШЕСТА: 08-01-35/27.01.2012г. Докладна записка от Златко Живков-Кмет на 
Община Монтана, относно Приемане на „Годишна програма за управление и разпореждане с 
имотите – общинска собственост в община Монтана за 2012 година“. 

 
ИНЖ. ИВО ИВАНОВ: Следващата докладна е с №08-01-35 от Кмета на Община Монтана, 

относно преминаваме към следващата докладна 08-01-38, относно приемане на Годишна програма за 
управление и разпореждане с имотите – общинска собственост в община Монтана за 2012 година, 
също подкрепена от комисиите. Желаещи за изказване? Крум Милетиев, заповядайте. 

Г-Н КРУМ МИЛЕТИЕВ: У-ми г-н Председател, дами и г-да общински съветници, у-ми г-н 
Кмете, докладната, която разглеждаме е Годишна програма за управление и разпореждане с имотите 
– общинска собственост. Въпроса който аз ще повдигна касае част от тези имоти именно язовирите на 
Община Монтана. Преди около две седмици се случи една трагедия скъса се стената на яз.Иваново 
край с. Бисер Община Харманли. Според изказванията на Министър Трайчо Трайков по 1/3 от по-
малките язовири в страната са с проблемни изпускателните клапи. Община Монтана има 16 язовира, 
поне толкова се водят официално, дали има такива с друг статут не е ясно. Ако приемем думите на 
Министър Трайков около 5 язовира в страната имат проблем с тези клапи, дано това съотношение не 
се отнася за нашите язовири. Днес гледаме времето се е затоплило очаква се към края на месеца, 
метеоролозите очакват да има затопляне на времето, което автоматически предполага бурно топене 
на снега. Ако това се случи и язовирите нямат освободен обем вероятно те ще прелеят. Така задавам 
въпроса, който може би да бъде отнесен и към точка Питане, аз прецених тук да го отнеса, защото тук 
в момента присъстват почти всички кметове на населени места в Община Монтана. У-ми г-н Кмете, 
има ли ясна представа какво е състоянието на язовирите в Община Монтана? Има ли повредени или 
компрометирани язовирни стени? Съществува ли опасност от предстоящото очаквано снеготопене да 
прелеят и да причинят съответно щети? В какво състояние се намират изпускателните клапи? Ако 
общината притежава експерти или ако няма такива да наемат, нека да се види на място, какво как, ако 
има такива дефекти по тези стени да се отстранят и по възможност язовира да се изпусне или да 
кажем примерно да се бракува. В следващата точка предстои приемане на бюджета на Община 
Монтана. Част от тази точка е численост и структура на Общинската администрация. Има ли 
конкретно лице отговарящо за тези язовири, т.с. да му е вменено в длъжностната характеристика да 
има ясна представа в какво състояние са? Обръщам се и към кметовете, дами и г-да кметове на 
населени места и кметски наместници голяма част от вас, до колкото си спомням без трима са 
кметове от предния мандат, вие сте тези, които познавате най-добре язовирите, които се намират на 
територията на вашите кметства. Въпросите, които зададох към г-н Кмета на общината се касаят и 
към вас. Ако искате мога да ви ги повторя, но мисля, че общо взето се свежда до едно – Имате ли ясна 
представа, какво е състоянието на тези съоръжения на териториите на вашите кметства? Ако има 
проблеми, моля ви сигнализирайте своевременно, за да може да предотвратят и да се предприемат 
конкретни мерки. Предполагам, че всички знаете, че 1,00 лв. изразходен за предотвратяване на 
съответните щети е многократно по-малък отколкото когато трябва да разчистим щетите и да платим 
това, което нанесе природното бедствие.  

ИНЖ. ИВО ИВАНОВ: Благодаря на колегата Милетиев. Други желаещи за изказване? Г-н 
Кмете, заповядайте. 

Г-Н ЗЛАТКО ЖИВКОВ: Г-н Председател, дами и г-да съветници, г-н Милетиев, няма 
значение дали е в графата актуално питане или става въпрос с разпореждане публична общинска 
собственост, въпроса така или иначе и коментарът е актуален така че мога да отговоря сега в момента 
на Вашето питане. Ние българите сме известни с това, че сме евтини на едно и скъпи на друго, знаете 
приказката за триците и за брашното. Според комисар Кристалина Георгиева слабото планиране и 
лошата организация след това довежда до поправки едно към четири, коментирам думите на комисар 
Георгиева. При всички случай превенцията е термин, който много често се употребява и почти нищо 
не се прави по него. Така че за съжаление това, което се случи с хората от Харманлийско не е 
прецедент в нашата практика на Държавата, като цяло, в различните периоди по различно време. Ще 
се опитам да отговоря на Вашето питане така или иначе Вие знаете, че има свиване на бюджети в 
условия на криза, намаляване на субсидии в условия на криза, превенцията за съжаление почти не 
намира място никъде в общинските бюджети. Много малко средства имаме за най-неотложни неща, 
сега ги има като много малък буфер в този бюджет, които обаче са крайно недостатъчни. Тук са 
кметовете на селата трите вида сногопочистване на практика за 20 дена изпомпаха субсидиите си за 
цялата година тогава, когато годината е по-различна от предходната, т.с. говорим за недостиг на 
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средства и слабо планиране. Сега повода с драмата в Харманлийско, както се изказаха доста хора в 
страната не би трябвало и откровен цинизъм да се използва за политически дивиденти от когато и да 
е и от едни и от други и от всички по темата. Понеже изказването Ви беше провокирано в тази част 
мога да коментирам, като цяло какво е състоянието на язовирите при нас. Два пъти в годината се 
проверяват от Гражданска защита, имаме протоколи, имаме предписания, имаме предложения. Тук са 
кметовете на селата, огромната част от тези язовири, голямата част от тези язовири са в селата на 
Община Монтана. Така че кметовете са наясно със ситуацията. Контролните органи или 
проверяващите в случая Гражданска защита също, това нещо го правят коректно два пъти в годината. 
Така отговарям на единия въпрос. Имаме ли лица в Община Монтана, което да отговаря за тези 
условия? И в условия на съкращения, защото правим съкращение над 10% в централната 
администрация само и сваляне на дофинансиране над 200 хил.лв. с тези предложения, които ние 
коментирахме и говорехме, ние имаме такова лица това е човека, който отговаря по ОМП Крум 
Крумов. Разбира се това е и в ресора и на Общинска собственост, на съответния Заместник кмет, така 
че имаме подобни хора, които отговарят за подобно нещо. За да ви предпазя от следващите въпроси, 
какви са констатациите и каква е картината? На този етап има няколко проблемни зони в част от тези 
язовири, но те не са свързани със заплака за живота на хората, които са в селата, такава е 
констатацията. Ще добавя, утре има среща при Областния управител, по негова молба в 14,00 ч. г-н 
Ангелов ще присъства, тъй като аз заминавам за Брюксел, използвам и Вашето питане да припомня 
на кметовете утре в 14,00 ч. тук в Младежкия дом Областния управител и съответните служби правят 
среща с всички кметове на общини, всички кметове на кметства от общините Монтана, Чипровци, 
Г.Дамяново и Бойчиновци, с всички кметове на кметства, с всички наематели, арендатори или други 
такива, които ползват язовири на територията на съответните четири общини. Аз предполагам така 
или иначе тази среща е провокирана по неприятен повод, но все пак е по-добре това нещо, което бъде 
коментирано утре, което бъде дадено като предписание ще отговори на доста от тези въпроси. 
Надявам се да не допуснем, лоши, неприятни неща, да не кажа трагедии, каквито се случиха в 
последно време в страната. И се надявам, че всички институции това е още един повод за внимателен 
анализ на кметовете, които утре в селата ще трябва да попълнят също едни формуляри, не само Кмета 
на общината по отношение на състоянието на тези водоеми и на тяхното бъдещо стопанисване и 
отговорност. Това е коментарът по темата. Въпросът е свързан с публична общинска собственост все 
пак да ви кажа, че има предприети мерки и още в понеделник сутринта Областния управител поиска 
среща и такива срещи на три места ще бъдат направени, за нашите четири общини е утре в 14,00 ч., 
всички въпроси с кметове, с арендатори и с контролните органи към този момент. Засега няма 
подобна заплаха. Състоянието на най-големия водоем, който е над главите ни, припомням само че 
нашия язовир с 504 мил.куб. е втория по големина язовир в България, яз.Искър е 615, нашия е 504, 
яз.Кърджали с 497 мил. е третия. Аз поне за последните 12 год. дори от 2000-та година, когато беше 
най-близо до най-високата си кота, когато не бяхме страна членка на европейския съюз, това беше в 
началото на първия ми мандат, главната квартира на НАТО ми показаха, какво е състоянието на 
нашия язовир, ние бяхме страна кандидат членка на НАТО и тогава от ситуационния център 
показаха, може би най-притеснителната картина, която за 12 години съм виждал за язовира. Защото 
имаше много дъжд и той беше на много висока кота. В момента е на рекордно ниска, което не трябва 
да ни успокоява. Разбира се Напоителни системи вече се управлява институционално от Враца, не от 
Монтана до колкото имам информация разбира се, затова нещо. Разбира се състоянието на този 
язовир е задължително, Министерството на земеделието и институцията, която трябва да го следи 
нон-стоп. Аз мисля, че на този етап няма заплаха за подобно нещо, но нищо не означава това след 20 
или 30 дни, когато почнат да се топят снеговете, на Ком и Петрохан има над 2 м. сняг. Така или иначе 
този контрол си остава. Среченска бара е малко над 4 мил. куб. там пожеланието ни е обратно на 
това, което е свързано с другите язовири, но имаме още малко време да видим как ще се справим. 
Това което е най-близко до Монтана яз.Чернила е единственият, който е празен. За останалото след 
утрешната комисия. Отново казвам, държим се достатъчно сериозно и отговорно по темата и по това, 
което казахте и за изпускателите. Да, има такива предписания, които са повредени не от вчера, 
констатирани са, дадени са предложения. Аз все пак се надявам в нашата Община Монтана, разбира 
се не само в нашата община надявам се хората да се справят навсякъде, защото това е трагедия и с 
нея не може да се заиграе по никакъв начин, затова че без значение коя от институциите не си е 
свършила работата. За онези хора там няма кой знае какво значение вече тези, които са пострадали 
разбира се. Затова, такъв е отговорът ми на този въпрос и мисля, че утре след 14,00 ч. една голяма 
част предложения ще излязат с протокол и предложения за промяна на собственост или на 
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отговорности и на други неща вероятно ще бъдат в следващ период, така че смятам че на този етап 
каквото е проходимо е направено по темата язовири. 

ИНЖ. ИВО ИВАНОВ: Благодаря на Кмета. Желаещи за други изказвания? Д-р Белински 
заповядайте. 

Д-Р ПАВЕЛ БЕЛИНСКИ: Аз да доразвия въпроса с темата – канализационната мрежа е ли в 
състояние да поеме снеготопенето? Защото помним преди 4-5 години, как изглеждаше площада. Дали 
каналите са почистени? 

Г-Н ЗЛАТКО ЖИВКОВ: Един от премиерите, с които съм работил казваше – Като му дойде 
времето ще видим. Каквото е необходимо д-р Белински на този етап сме се постарали. В момента 
приготвяме един голям проект, който се нарича Воден цикъл това ще бъде четвъртия голям проект 
през МОСВ през последните 10 год. и аз съм убеден, че живот и здраве след неговото реализиране в 
този мандат ще приключим тази тема до край. Дано това нещо да стане, дано мине през всичките си 
фази, убеден съм, че това нещо е изключително важно и Вашия въпрос също е изключително важен. 
Надявам се, че с това, което предстои да стане ще изчистим до край тези да не говоря грешки от 
миналото, но онова, което е направено и което е изградено преди десетилетия ние се опитваме по 
някакъв начин да го осъвременим, да го направим по-добро. За съжаление не можем до го променим 
изцяло цялото, за 10 год. беше сменена половината водопроводна мрежа на улиците в Монтана, но не 
цялата, въпреки големия процент на подобни изпълнения. Така че надявам се след реализирането на 
този проект това до край да го решим. 

ИНЖ. ИВО ИВАНОВ: Благодаря. Не вижда други желаещи за изказване. Преминаваме към 
прекратяване на дебатите, който е „за” моля да гласува 

„За” – 31,  
„Против” – 0, 
„Въздържали се” – 0 
Приема се  
Преминаваме към гласуване, което е с обикновено гласуване. Който е „за” предложените 

решения да приемем Годишната програма моля да гласува 
„За” – 31,  
„Против” – 0, 
„Въздържали се” – 0 
Приема се  

Решение 
№ 68 

На основание чл. 21, ал. 1, т. 12 от Закона за местното самоуправление и 
местната администрация и чл. 8, ал. 9 от Закона за общинската собственост 

Общински съвет Монтана 
Реши: 

Приема „Годишна програма за управление и разпореждане с имоти – общинска 
собственост в община Монтана за 2012 година“. 

 
ТОЧКА СЕДМА: 08-01-45/09.02.2012г. Докладна записка от Златко Живков-Кмет на 

Община Монтана, относно разглеждане и приемане на Общински бюджет за 2012 г.  
 
ИНЖ. ИВО ИВАНОВ: Минаваме към седма точка от Дневния ред, а тя е разглеждане и 

приемане на Общински бюджет. Имате думата за изказване. Всъщност по нашия Правилник Кмета на 
Община Монтана вносителя трябва да направи изквасеното пръв.  

Г-Н ЗЛАТКО ЖИВКОВ: У-ми г-н Председател, дами и г-да общински съветници, имам 
честа за рекорден 13-ти път да внеса най-важния документ на общината за годината това е по ЗОБ за 
календарната година в случая става въпрос за 2012 година. Това е важен бюджет, защото първа 
година за този мандат и аз се надявам, че една голяма част от тези констатации, от тези предложения 
поради спецификата на периода на тежката криза, на слабото изпълнение на приходите в България, 
като цяло трябва да бъдем разбира се доста внимателни и трябва да заявим кои са приоритетите ни за 
робата, аз бих казал не само в тази година, защото част от капиталовата програма се изпълнява в 
продължение на две, три и четири години. Т.с. много често ще се връщаме към част от нещата, с 
които започваме. Убеден съм, че поне две хубави неща ще се случат в рамките на тази година, който 
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ще променят рамката на бюджета. Рамката е 24 400 000 лв. по прихода и по разхода, аз съм убеден, че 
изпълнението ще бъде по-голямо в края на годината, защото ни предстои финален етап на един от 
трите най-големите екообекти, става въпрос за сепаратора, където имаме сключен договор вече и 
одобрено финансиране. Убеден съм, че в края на годината рамката ще бъде по-голяма. Инвестиция в 
рамките на 3 300 000 лв. в изпълнение на договора по изпълнението на договора, който имаме в 
момента е добра заявка и мисля, добро начало на този мандат и на тази година. Надявам се преди 
Великден с Министъра на МОСВ г-жа Караджова да открием такъв е планът, дано да се справим с 
него в този период. Какво е по-важното за този бюджет? Разбира се в бюджета има доста политики по 
отношение на всички групи, които очакват реакция от нас на територията на Община Монтана. 
Говоря на всичките 63 второстепенни разпоредители в това число тук са и кметовете в селата. В това 
число всички функции, като образование, която отново е с най-висок дял по обясними причини, не 
само заради делегираните бюджети, здравеопазване, социални услуги, младежки дейности и всички 
останали икономически, БКС, комунални и други дейности. Опитали сме се в рамките на този мандат 
да подкрепим всички хора, всички съюзи, които работят с хора с увреждания на глухи, на слепи, 
диабет, инвалиди. Опитали сме се да подкрепим с тези предложения и с тези гласувания, които 
съветниците направиха в комисиите не само хората в неравностойно положение, но и талантливите 
деца на Монтана без значение в коя област са, има отделни такива решения. Годината е важна заради 
фолклорните празници, през година свързан с празници на Дико Илиев, Напеви от Северозапада. 
Първата половина на година е много напрегната по отношение на този календар, особено второто 
тримесечие Април, Май и Юни. Новия момент в този бюджет за тази година е свързан с повишаване 
на ангажиментите ни в културата най-вече там. Повода ви е ясен, след като Държавата отказа 
финансирането на Драматичния театър, до сега поне в последните 12 години винаги по предложение 
на съветници и по мое предложение имаше различни предложения за съфинансиране и ко-
финансиране. Той беше държавен, но ние винаги половината от бюджета на театъра е бил от 
общината. Сега вече е на 100% след като в крайна сметка отпаднаха всякакви опити да бъдем 
прикачвани към Враца и не знам къде по какъв ли не начин. В момента се намираме на подобна фаза. 
Това е най-голямата културна институция с най-голямо значение. Не искам да подценявам или да 
обидя някои от останалите, но ние сме намерили начин да подкрепим всички в това число и 
Драматичен театър. Вие знаете какъв е размерът на капиталовите субсидии. Онова, което минава през 
бюджета е малко и не достатъчно, то ни връща години назад. Няма да повтарям думите си от преди 
няколко дни, когато гледахме всички проекта за бюджет за 2012 год. 5,2 остана дела на общинските 
бюджета в брутния вътрешен продукт, последната добра година 2007-2008 с 8,2, това касае всички 
264 общини в България. Очевидно е, че в подобни условия трябва да се търсят други начини за работа 
и за капитални вложения. Онова, което правят общините онова, за което са гласували хората за мен и 
за вас е промяна на средата по-добри условия на живот и повече възможности за града и за общината 
като цяло. Трябва да ви кажа, че на този етап всички големи проекти започвайки от водния цикъл, 
минавайки през трите проекта в социалните услуги, за топли и привлекателни социални заведения за 
2 065 000 лв. за което получих чек във В.Търново от Премиера с още 10 други кметове, корекцията на 
р.Огоста, реконструкцията на Калето, изграждането на сепаратора, Интегралния план за развитие, 
един проект по ТГС и още три, които предстоят в областта на образованието, на спорта и младежките 
дейности, на машини за снегопочистване, всички това е 100% общинска собственост. И спортната 
собственост и обектите и образователните и всичките други, които ги коментираме. Това на практика 
ще бъде нещото, което ще бъде голямата ни задача в този мандат. Ние сега започваме само с началото 
и с неговата първа част, сроковете са 18 месеца, 24 месеца, 36 месеца, т.с. три години. На практика 
почти по-голямата част от това, което ще трябва да работим през този мандат е свързано с това нещо. 
Казвам го днес тук и се надявам всеки един бюджет тогава когато се отчита неговото изпълнение в 
края на годината рамката да бъде по-голяма от колкото в началото на годината. Убеден съм, че този 
ще бъде такъв при всички условности и при всички проблеми, които имаме. Разбира се при тези 
условия е предвидена една рамка по внимателна, по-малко, отколкото началото на миналата година, 
но ние не можем да си позволим факта да не предлагаме нищо, защото аз го казах и на други групи 
съветници различни, които ме питаха, не само на най-голямата не можем да си позволим случая и да 
отидем и на много ниска рамка само и само за да не влизаме в никакви просрочия, защото това 
означава да не работим. Тези хора, които са ни подкрепили и мажоритарно и пропорционално едва ли 
очакват от нас само да седим и да се оправдаваме и да се оплакваме. Очакват ангажименти, по 
възможност сериозни ангажименти по отношение на работа. Така че мисля, че като цяло това е един 
бюджет които, ако го изпълним дори в по-голямата си част от това, което е предвидено в момента би 
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било доста добре. Трудно върви това изпълнение в българските общини и тази година няма да е по-
различна, не само за този бюджет говоря и за Републиканския бюджет. Има външни причини, има 
чисто наши български, така че всякакви опити за заигравания, на едно ниво минават в една посока, 
където са управляващи едни, на друго место в общините минават на друго, където са управляващи 
други, но рамката горе долу е една и съща. Това е, което исках да ви кажа като тема за този бюджет за 
2012 година. Сега ми позволете да се върна към новото предложение на различни съветници от 
различни групи, които бяха коментирани и в периода на подготовка на проекто бюджета до 1-ви и в 
периода на комисиите и в последните две седмици заедно с публичните обсъждания. Благодаря на 
всички съветници, които имаха предложения, които са насочени към този бюджет и се надявам с 
общи усилия заедно да успеем да изпълним този бюджет или голяма част от него. Имаме възможност 
за корекции в средата на годината, вие знаете Закона ни дава право след изпълнението и след отчета 
на полугодието тогава най-рано можем да коментираме промяна на цифри в зависимост от 
изпълнението на бюджета. Кои бяха предложенията, които при мен бяха отразени след срещите и 
след публичните обсъждания? Ще кажа някои от тях, въпреки че ги знам наизуст без проблеми. В 
едната от таблиците №7в, във Функция Образование всички съветници знаят наизуст таблицата вече, 
защото я гледаха многократно, така че едва ли нещо ново ще кажа, просто само припомням 
промените, които се наложиха през двете седмици. Бяхме пропуснали ЦДГ №7 с пекарна и готварска 
печка, това нещо намери място в последния прокт за бюджета, който в момента пред вас го има. Тук 
беше добавен електромобила 25 хил.лв. с ДДС, който имаме като договор, ние, Ловеч, София и 
Бургас с Клъстера, при възможност и при изпълнение, правя тези уговорки за почти всички редове 
това предложение също го има тук. Другото предложение, което намери място в обектите 
финансирани със собствени средства това е на група съветници от ГЕРБ предложение за апаратура в 
очно отделение в МБАЛ Монтана. Бяха коментирани различни цифри, имаше различни предложения 
включае и до последната сесия „до 50 хил.лв.”, „на 50 хил.лв.” записа е „50 хил.лв.”, разбира се става 
въпрос при изпълнение на приходната част, това разбира се важи за абсолютно всички. Има 
приоритети, които са гласувани, които са по ред – заплати, осигуровки и т.н., това важи изобщо за 
цялата програма. Искам да отбележа, че освен поредната подкрепа за болницата, след предложението 
на група съветници от ГЕРБ имаме подкрепа за първи път от осем години на едно от нашите 
общински дружества, то е свързано със зъболечението – стоматологичната поликлиника, за 35 
хил.лв., където състоянието е отвратително. На последните етажи, където са всички съюзи на 
инвалиди, слепи, глухи, диабет и т.н. с асансьори и с всичко останало, трима съветника ме питаха 
допълнително по тази тема. Подкрепата за ОМЦ е 20 хил.лв., което пак е наше дружество, 
подкрепяме го за пореден път, както и болницата. Разбира се искането от 150 хил.лв. от предходния 
период не стана за ОМЦ, беше много по-малка, сега също искането е доста голямо, остана този 
вариант на 20 хил.лв. Стараем се да подкрепим медицинските дружества и тези, които са 100% 
общински и онова, което е държавно, където имаме 10,91% участие, става въпрос за МБАЛ. Аз мисля, 
че това няма да е единствената подкрепа, защото в тези условия на почистване до колкото разбрах 
вчера говорех с д-р Тодоров болницата няма договор за почистване с никакви други фирми и 
институции, така или иначе всичко от 112 и в част от фирмите и държавните дружества търговски, 
каквато е болницата отново минава през наша подкрепа на общината. Към тези предложения, които 
има тук бих добавил на вашето внимание още едно. В същото Приложение 7в със собствени средства, 
това е по настояване на РЗИ по нейно предписание парния котел на ЦДГ №8 това е градината в 
кв.Кошарник трябва да бъде заменен с „изграждане на пристройка към ЦДГ №8” това е по настояване 
на РЗИ. Необходимо е да бъде разширено помещението, нямаме подобен проблем с парния котел в 
рамките на тази година, затова аз ви моля г-н Председател и който води протокола в този ред на 
Функция Образование само в реда не променяме нещо, остава ЦДГ №8, но вместо „парен котел” да е 
„изграждане на пристройка към сградата на ЦДГ №8”. Това е предписанието на РЗИ, което имаме. 
Към тези предложения на съветниците имаше питане за изграждане на детски площадки в различни 
зони. Трима общински съветници от различни групи задаваха въпроси, които са свързани с тях. 
Единия от проектите в момента го изпълняваме, припомням само това, което го казах и на обсъждане 
пред всички съветници това е изграждането на спортна площадка до зала Младост в рамките на тази 
година тя ще бъде готова. Изграждането на спортна площадка в с.Николово. Изграждането на детска 
площадка в Младост 1. Това е проект който трябва да бъде финализиран по ТГС в рамките на тази 
година. Имаме вече такива в Пъстренците и в Изгрев, имаме девет нови, които влизат в различни 
проекти в рамките на тази и на следващата година. Т.с. всички подобни искания за спортни, за детски 
площадки основно в най-натоварената част на Монтана Младост 1 и Младост 2 известно е вече, че 
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канала Парта разделя града на две, 18 500 човека живеят в комплексите Плиска, Младост 1 и Младост 
2, в старата градска част и къщите около 20 хил. души. Това са предложенията и едната добавка, 
която правя като уточнение и ви моля да я подкрепите. Имаме още няколко предложения от 
публичното обсъждане, има протокол, ние сме длъжни да имаме протокол, след като това беше 
обявено в съответните медии и след като беше проведено публичното обсъждане имаме няколко 
питания допълнително извън това за което вие знаете. Трима от съветниците бяха на публичното 
обсъждане и имат информация, но тъй като по една или друга причина не всички бяха, затова само 
ще кажа за част от тези питания. Голяма група хора от 10 фирми с над 60 работници, които се 
намират в м.Лъката това е до Гражданска защита поставиха въпроса за една отческа от 200 м. за 
текущ ремонт. Отговора ни и предложението е че ще се опитаме да го включим в този текущ ремонт 
за да можем да отговорим на тези хора, които са редовни данъкоплатци, това е под ШЕЛ или под 
пътя вече в другата част по течението на реката. Другия въпрос беше от живеещи в Пъстренците бл. 
42 Бреза и бл. 43 има една малка отсечка, която отново я задават като въпрос трябва да проверим 
само основанието за подобен текущ ремонт, но това и питане на доста хора от Пъстренците. Ние 
отговорихме, че ще бъде предмет на средствата за текущ ремонт за годината. Много голяма подписка 
имахме от кв.Мала Кутловица, 324 човека. Във всеки един бюджет имаме една рекордна подписка 
този път беше от кв.Мала Кутловица, тя беше свързана със състоянието на читалището и 
възстановяване и ремонт около него, както и детската площадка в квартала. Там има детската 
площадка една единствена, която направихме. Необходимо е сега да бъде направена подобна 
корекция. Това е един добре и бързо развиващ се квартал на Монтана, в който цените на имотите 
непрекъснато се качват особено след действията, които предприехме с водопровода и канализацията. 
Защото в продължение на 70 год. той беше просто квартал на облика, имаше малко общо с града. 
Четвъртата беше от един бивш служител на общината от друго време, от години назад - за изграждане 
на Общинска полиция в кв.Кошарник. Това е една тема – какво прави общината в тази част? Стараем 
да подпомогнем работата на ОДП, както и на нашето РПУ, с техника, с горива, с хора, с чистачки, с 
телефони, включае и с хора, които помагат, но не могат да заменят основния ангажимент на 
Държавата, а това е защитата на достойнството, на здравето, на живота и собствеността на всички 
граждани. Така отговорихме, работим в синхрон с органите на полицията там, но на този етап такава 
е картината, която можем да си позволим. Нека да не забравяме, че издръжката само на един полицай 
е по-голяма отколкото издръжката на един кмет в община и без ясна регламентация. За техника, за 
бюджет, за прехвърляне на средства и всичко останало е най-вече в една, две общини най-вече в най-
големите, които имат много пари и могат да си позволят подобно нещо. Така че това е нашия отговор 
на въпроса. Следващия въпрос е - Свързване на кв.”Кошарник” към електропреносната мрежа на 
гр.Монтана, а не както е до момента към електропреносната мрежа на селата в Община Монтана. Аз 
не знам какъв е проблемът, някои се обиждат. Не знам какъв е толкова проблема към, кое да бъде 
закачено от тук или от тук, всички сме равни еднакво. Кое аварира по-често, как и в каква чест? 
Имахме подобно питане. Както и едно предложение имахме за състоянието на водата. Състоянието на 
водата никога не е било по-добро в Кошарник, отколкото през последната 2011 год., След ремонта, 
който беше направен там, след това което в момента правим за водохващането от с.Войници. В 
горната част на младосите и в Кошарник за първи път няма проблеми с вода. Много хора ходиха с 
ленти да го откриват напред-назад 210 хил.лв. беше ангажимента на общината по ул.Д.Ерийски, след 
което това стана възможност. Никои от лична сметка не е направил нищо друго. Имах възможност 
многократно да отговоря на този въпрос. Какво е състоянието? Да, в рамките и в нормите е питейната 
вода така както за всички други хора в общината. Понеже имаме и съветник, който живее в тази част 
да отговоря на това нещо, „В и К” и всички лаборатории са констатирали, че водата е добра и е в 
нормални граници. Последното нещо е - Да се контролира посещението на хора в салона в 
кв.”Кошарник”. Това е последното, което ще успея да направя. Това все пак е листа, които ние сме 
задължени да представим пред всички хора. Аз ви представям протокола от публичното обсъждане, 
който по Закон съм длъжен да го направя. Голяма част от тези предложения са влезли и се надявам да 
влезнат в Бюджет 2012 год. Искам да благодаря на всички съветници за предложенията, за сериозната 
и отговора работа. Да, никога не е било леко винаги е имало въпроси, коментари, по някои път и по-
остър тон, но трябва да кажа, че за мен предложенията са нормални, добронамерени и чакат нашите 
възможности за решения. Надявам се така както го направихте на комисии, искам да благодаря на 
комисиите и на всички съветници с предложенията, които бяха вече направени това нещо да го 
подкрепим и днес. За мен много по-важната тема не е само подкрепата и гласуването, а самото 
изпълнение. Защото хората очакват ние да се справим по възможност по най-добрия начин с всички 
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възможни резерви. Не е отказано предложение на нито един съветник, който е направил някакво 
предложение коректно, което да е свързано с приходната част, с възможности за повече средства в 
рамките на Община Монтана, разбира се предложенията повечето са в разходната част. Това е 
коментарът ми към рамката на бюджета. Благодаря ви на всички, които подкрепихте в комисиите, 
като комисии бюджета за 2012 год. Надявам се всички да подкрепите и неговото изпълнение и да се 
справим с всички трудности, които евентуално ще предстоят. 

ИНЖ. ИВО ИВАНОВ: Благодаря на Кмета на Община Монтана. Председателя на ПК по 
Бюджет и финанси Илиандър Илиев. 

Г-Н ИЛИАНДЪР ИЛИЕВ: У-ми г-н Кмете, у-ми колеги, днес сме се събрали окончателно да 
обсъдим и приемем бюджета на Община Монтана за 2012 г.  Изказвам се във връзка с чл. 86 ал. 4 от 
Правилника за организацията и дейността на ОбС Монтана, неговите комисии и взаимодействието му 
с общинската администрация. Бюджетът беше внесен за разглеждане от Кмета на общината в 
постоянните комисии на ОбС в законоустановения срок. Постоянните комисии са разгледали 
бюджета, както и направените корекции, настъпили в резултат на техни предложения и на 
предложения на граждани от публичното обсъждане. Комисиите имат положителни становища за 
приемането на бюджет 2012. В качеството си на Председател на комисията по Бюджет и финанси - 
водеща комисия при разглеждането на бюджета, заявявам и положителното становище на нашата 
комисия по докладна записка 08-01-45. Проекто-бюджетът беше разгледан задълбочено от всички 
съветници в постоянните комисии, бяха разисквани различни въпроси както в приходната, така и в 
разходната част. Бюджетът е възможен и донякъде оптимистичен, той е отразил икономическата 
ситуация в страната. Факт е, че в него са заложени средства за социални дейности. Разликата и 
развитието на нашият град и община могат да стана чрез средства от европейските програми. 

Затова, уважаеми колеги, аз ви предлагам днес да приемем предложението направено от 
Кмета на общината за Бюджет 2012. 

ИНЖ. ИВО ИВАНОВ: Благодаря на г-н Илиев. Други желаещи за изказване? Светлин 
Николов, заповядайте. 

Г-Н СВЕТЛИН НИКОЛОВ: Аз искам само да попитам, в решението не го виждам 
предложението за стоматологичната поликлиника 35 хил.лв. и в приложенията с №7 също не го 
виждам. Къде е отразено? 

Г-Н ЗЛАТКО ЖИВКОВ: В текущи ремонти г-н Николов. 
ИНЖ. ИВО ИВАНОВ: Благодаря на г-н Николов. Аз не виждам желаещи за изказване. Росен 

Белчев, заповядайте. 
Г-Н РОСЕН БЕЛЧЕВ: У-ми г-н Председател и Зам. председател, г-н Кмете и Зам. кметове, 

колеги, на комисиите нашата група направи две питания и две предложения. Едното е за увеличаване 
на парите за храна на децата в детските заведения. Ние искахме да разберем каква сума се отпуска, 
какъв е хранодена, ако мога така да се изразя, в смисъл на едно дете колко пари се полагат. Не ни 
беше отговорено. Казаха, че се е намерило решение да бъдат заделени пари от резерва. Аз предлагам 
по-скоро да бъдат отделени пари, за да се ползват през цялата година от децата. Другия ми въпрос 
беше за отпуската в детската градина за времето Юли, Август месец. Според мен има решение 
детските градини да не излизат отпуска за един месец и в следващите месеци може да бъде обсъдено 
това, за да бъде по-удобно на родителите. Нашата група взе решение да подкрепим Бюджета на 
Община Монтана за 2012 година. Надявам се да бъде изпълнен.  

ИНЖ. ИВО ИВАНОВ: Златко Тодоров, заповядай. Г-н Младенов, Вие също ли искате 
думата? Добре, след г-н Тодоров. 

Г-Н ЗЛАТКО ТОДОРОВ: У-мо Председателство, у-мо Общинско ръководство, колеги, както 
каза колегата Белчев вече ние ще подкрепим бюджета, но това обаче не значи, че сме съгласни с 
абсолютно всички неща в бюджета. Аз тук само на няколко неща ще се спра, с което обръщаме 
внимание на Общинското ръководство и на всички колеги в тази зала, той бюджета не се различава 
съществено от бюджета, който беше миналата година да не кажа, че много неща са абсолютно 
същите. Слушахме преди тази сесия разни упражнения на тема бюджет, кой кого ощетил, кой колко 
ударил и т.н., цифрите говорят красноречиво при 13 400 000 лв. миналата година тази година 
13 750 000 лв. от държавни дейности, така че няма да се спирам подробно на това. Два момента искам 
да кажа, единия е във връзка с това, с което не сме съгласни, което сме го заявявали и преди единия 
момент е приходите заложени от местни данъци и такси. Смятаме, че тази план сметка, която беше 
гласувана и която е заложена като перо от бюджета е не реална и това се потвърди през изминалите 
дни. Това няма да доведе до изпълнението на бюджета, независимо дали ще отчитаме недобори от 
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предишни години. Срещу тези цифри седят съответно и някакви такси, които трябва да се съберат, но 
самия факт, че не се прави необходимото не води до мотивация на гражданите да си плащат данъците 
и таксите. Пак казвам обстановката го показва, не е нужно да го коментираме и няма да се спирам на 
това. Втория момент, който искам да кажа е приходите от продажба на земя. Миналия път говорех за 
този план, който сега го предложихте Годишния план за Стратегията. При изпълнение 230 хил.лв. за 
2011 год. 2 200 000 лв. за 2012 год. не смятаме, че е едно реално изпълнение на този проекто-бюджет 
и едва ли това ще бъде осъществено и тази година. Още повече, че Вие казахте, нека всички да 
работим, затова обаче днес при мен достигна информация сега няма да изпадам в подробности, тъй 
като още нямам конкретните данни, но че се спъва точно начина за приходи от продажба на земя. 
Когато имам данните може би на следващата сесия ще Ви кажа точно за какво става на въпрос. Така 
че смятам, че тези две неща не са реални и не виждам как ще бъдат изпълнени. Другото нещо, което 
щях да пропусна като председател на ПК по Обществен ред, Вие говорехте за политики, аз може би 
това е пети бюджет, на който присъствам не виждам някакви политики в областта на сигурността. 
Предлагал съм и на предишни гледания на бюджет за отделяне на средства, за улици, кръстовища и 
т.н. касаещи сигурността на гражданите, но до момента не видях някои да го вземе в предвид, някои 
да вземе да помисли по този въпрос, но пак казвам Вие го правите бюджета на така или иначе ще го 
изпълняваме всичките. Чисто технически искам само да Ви обърна една забележка, може би колегите 
са го видели, но това което ни беше дадено и това, което и днес ни е дадено, аз иначе си го извадих от 
имейла на който ми беше изваден, чисто технически пак казвам т.10 липсва, започва с точка 10а и 
10б, т.19а и т. 19б след което следва т.19, т.20 изобщо липсва в така предложената докладна. Все пак 
мисля че това е един документ, който ние тук ще го гласуваме, вече ще е официална докладна и 
документ, който трябва да бъде в съответния вид, който трябва да бъде. 

ИНЖ. ИВО ИВАНОВ: Благодаря на г-н Тодоров. По последното – да, в този вариант, който 
получихте по имейлите е факт това нещо, има корекция с преномерация на тези прокто решения, това 
е коригирано. 

Г-Н ЗЛАТКО ТОДОРОВ: Не го разбирайте като заяждане, но чисто технически да се оправи.  
ИНЖ. ИВО ИВАНОВ: Хубава е забележката. Младенов, заповядай. 
Г-Н АНАТОЛИЙ МЛАДЕНОВ: Г-н Председател, у-ми колеги, г-н Кмете, едва ли някои от 

нас не оценява важността на акта, който трябва да приемем днес. Това е може би най-важния акт за 
управлението на общината в следващите години. Много приказки изприказвахме по бюджета, много 
обяснения, много уточнения, много цифри, много числа. Изказаха се много становища, че това е 
бюджет по време на криза, бюджет за оцеляване, затова е по-нисък от предишните години. 
Говорехме, че трябва да се обърне внимание на всички дейности, като започнем от образование, 
здравеопазване, социални и т.н. на всички категории граждани и бедни и богати и здрави и слаби и 
болни и доволни и недоволни и т.н. не искам да се впускам в подробности по отношение на числата в 
бюджета. Трябва да ви споделя едно притеснение, което възникна в мен може бе това се дължи на 
факта, че това ми е първия мандат, като общински съветник и поради моята неопитност възникват и 
такива съмнения и притеснения. Това е, че четейки бюджета не видях никъде философията, не видях 
политиките, не видях приоритетите. Може би ги има. Направих си труда виждам, че в основата на 
бюджета е залегнала програмата за управление и развитие на Община Монтана 2011-2015 год., което 
е нормално и така трябва да бъде. Въпреки, че г-н Кмета надълго и на широко обясни на всички ни 
какви са приоритетите, какви са нещата, каква е базата, на която стъпваме, но в мен продължава да 
витае притеснението и ще ви кажа защо. Ще си позволя да прочета само една извадка от три, четири 
изречения от тази програма, която е предполагам в основата на бюджета. Понеже говорим днес за 
водата, водата е модерна тема, говорим за Водния цикъл, за наводненията, за язовирите, за водата 
въобще и затова ще си позволя да прочета. Това е в Раздел Околна среда, точка води „От всички 
природни ресурсни в най-големи количества се използва водата. Сумарният разход на вода за 1 
година на един жител на планетата е около 1000 тона. Общото количество вода на планетата се 
оценява на около 1386 млн. куб.м. От него на сладката вода се падат 2,5 %, като от нея 70 % е 
„заключена“ в ледниците. Най-големи количества вода се употребяват в селското стопанство, 
промишлеността, бита. Качеството на водата се определя от цял комплекс физични, химични, 
биологични и бактериологични показатели, обуславящи пригодността й за използване в една или 
друга област. В града, разположен на левия бряг на р. Огоста и съставните му села живеят 63 хиляди 
души, а средната възраст е 35 години. …” Последващите две изречения в Раздел Вода от тази 
програма, която е в основата на философията на този бюджет. Защо ви чета тези работи? От къде 
идва моето притеснение? От факта, че от споменатите тук няколко числа, има доста неверни. Мен ме 
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притеснява факта, че ако по същия начин е подходено към бюджета, какви правим ние? Верен сбор от 
неверни числа. Мога да ви кажа, кои са не верните числа или пък верните и най-малкото, че града не е 
на левия бряг на р.Огоста, да не говорим, че не сме 65 хил. души и да не говорим, че водата в 
световен мащаб е 1386 млн. куб. м. Защо ставам пред вас? Колеги, в един такъв бюджет ние трябва да 
разчитаме нещата в тяхната цялост и да видим къде е политиката на общината и на общинските 
съветници и въобще на ръководството. Защото аз смятам, че за 12 години не може да се работи от 
бюджет на бюджет, от година на година, от парче на парче. Трябва да видим ясно заложени 
приоритетите, по които ще се работи през този мандат. Затова си позволявам да стана пред вас да ви 
кажа, гласуването на тази бюджет е на съвестта на всички нас, но какво правим от тук натам през 
следващите три години? Дали така ще работим, без да има една ясна визия за развитието на града? 
Дали ще лежим на някакви неверни факти? Може би сега няма как да го обсъдим, но аз мисля, че на 
следващи сесии трябва да приемем едно решение, което да доведе до изграждането на един план, 
които се базира на едни сериозни анализи и на едни верни числа. Не искам повече да ви досаждам. 
Благодаря ви за вниманието. 

ИНЖ. ИВО ИВАНОВ: Благодаря на г-н Младенов. Други желаещи за изказване? Иван 
Георгиев. Колеги, ще помоля за внимание към говорещите. 

Г-Н ИВАН ГЕОРГИЕВ: Благодаря г-н Председател, у-ми г-н Кмете, у-ми колеги общински 
съветници, казаха се много верни и много не верни неща от преждоговорящите, аз като част от 
мнозинството, което подкрепям г-н Кмета бих искал да кажа няколко думи, които според мен са 
изключително важни да се знаят не само от общинските съветници, не само от журналистите, но и от 
всички наши съграждани. Това, което се набива на очи, когато човек много аналитично и много 
подробно се запознае с бюджета се набиват на очи няколко много важни неща. Бюджета се съставя в 
условията на много тежка финансова криза и за съжаление тази финансова криза вече преминава в 
икономическа криза. Тоест, всички субекти, които са на терена са поставени в изключително тежка 
ситуация да работят в това число и местните власти. Това, което ние като общински съветници трябва 
според мен да направим, всеки един от нас, който не зависимо каква политическа принадлежност има 
трябва да направи всичко необходимо да подкрепя местната власт, да подкрепя Кмета, да подкрепя 
бизнеса, да подкрепя чрез своите решения всичко, което в една или друга степен може да улесни 
живота на гражданите. Защото в момента хората не само в нашата община живеят много трудно. Аз 
затова съм много обнадежден от гледна точка на това, че в условията на намалено потребление ние 
чрез бюджета запазваме таксите за детски градини и детски ясли. В условията на тази изключително 
тежка криза, Кмета и Общинска администрация са поели ангажименти да подобрят условията за 
хранене в детските ясли и детските градини. Бюджетът въпреки тежката ситуация има определена 
социална насоченост. Помислено е за всички, както Кмета се изрази, въпреки че финансовия ресурс е 
ограничен и за слепите и за хората с увреждания и за нашите надарени деца и за всички останали, 
които в една или друга степен могат да имат нужда от подкрепа. Също така са предвидени много 
сериозни средства за еднократни помощи и в този бюджет има предвидени средства и за финансиране 
пътуванията на нашите майки и бащи над 70 годишна възраст в цялата градска мрежа от 01 Април 
2012 год. Това не може да не го отчетем и не можем да подкрепим г-н Кмета, затова въпреки че няма 
да ни стигнат парите. Това, което се набива на очи хубаво е, че се прави всичко необходимо 
общината, колкото се може по активно да участва със съфинансиране по оперативните програми. 
Предвидени са сериозни ресурси, въпреки че нивото на общинския дълг е на много ниско ниво и аз 
смятам, че ние като общински съветници трябва да подкрепяме политиката на Кмета в това 
отношение. Общинския дълг трябва да се задържа на ниско ниво, защото събитията, които предстоят 
са много непредсказуеми. Виждате динамиката в Света и в Европа и в Гърция. Така че ние като 
общински съветници трябва да подкрепяме в това отношение Кмета. Това, което също като 
мероприятие, като вече създаден опит е да се продължи политиката на публично частно партньорство 
в нашата община. През последните няколко години чрез тази дейност се даде възможност на нашите 
инициативни граждани да подобрят условията на живот около своите жилища, около своите блокове. 
Така че аз съм убеден, че ако се продължи в тази посока нашия град въпреки малките ресурси, които 
са предвидени, затова изглежда по-добре. Всеки един наш съгражданин няма нищо против в тази 
насока да работи и да подобрява условията на живот около собственото си жилище. Много сериозно 
внимание е отделено на културата и на спорта. Така че въпреки дезертьорството на Държавата от 
културата, от театъра ние трябва да подкрепим усилията на нашата община да запази нашия театър, 
не може областен център да няма театър. Така че ние в това отношение трябва да бъдем много 
съпричастни към развитието на нашата култура и на спорта. Защото знаете в какви условия живеят 
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нашите деца. Г-н Кмете, трябва да се помисли един или две дни в седмицата да се отворят нашите 
спортни зали за масов спорт и туризъм в тях безплатно без никакви такси може би за това трябва да 
се помисли. Последното, на което искам да се спра е амбициозната програма за приватизация и 
продажба от нефинансови активи. Колегите тук критикуваха, била много надута, не реалистична. Аз 
съм убеден, че ако г-н Кмета има подкрепата на ОбС от всички групи ние можем да реализираме тази 
програма. Дори може да се помисли да се отиде и по нататък. Всички държавни имоти, които са на 
територията на общината ние като ОбС, заедно с Кмета, като изпълнителна власт да направим 
предложение до съответните ведомства до Министерството на отбраната, до Министерството на 
здравеопазването, всички сгради, които са изгубили своето значение, които по една или друга 
причина в момента не се използват конкретно имам в предвид казармата, магазин Валентина, 
хирургичния блок, нека заедно с подкрепата на всички групи и с подкрепата на Кмета на общината да 
изпратим нашите предложения тези сгради да се деактуват, за да можем тази програма не само да се 
изпълни, но да се и преизпълни многократно. Защото тези средства ще отидат за покриване на 
съответните нужди и разходи на нашата община. Аз се надявам в края на 2012 год., чрез политиката 
която предлагаме в този бюджет Монтана ще изглежда по-добре. Благодаря ви. 

ИНЖ. ИВО ИВАНОВ: Благодаря г-н Георгиев. Други желаещи за изказване? Крум 
Милетиев, заповядайте. 

Г-Н КРУМ МИЛЕТИЕВ: У-ми г-н Председател, у-ми г-н Кмете, дами и г-да общински 
съветници, приемането на общинския бюджет е един от най-важните актове на всяка една община, 
така да се каже финансовата конституция на общината. В нея се залагат основни параметри за 
цялостната политика на общината, разбира се изразена с цифри. Всяка една основна част от бюджета, 
когато приемем приходната съответно разходната това не е просто един низ от числа, за да излезе 
математическия сбор на бюджета. Бюджета преди всичко е един управленски документ, който следва 
да даде конкретни отговори как Община Монтана ще разпределя средствата си, за да реализира 
своите управленски приоритети, т.с. трябва да изрази стратегията и конкретиката на тези приоритети. 
Разбира се това е първия бюджет на Община Монтана за този мандат. В него трябва да бъдат 
заложени политики, които ние с вас и съответно Кмета, Общинската администрация да изпълнява 
през тези четири години. Разглеждайки и анализирайки предложения проекто бюджет аз лично в себе 
си не откривам ясни индикации в тази насока, да има ясни приоритети. Разбира се образование, 
култура, социални дейности, инфраструктура са приоритет, но това са приоритети, които са за 
поредна година. Мое виждане е, че не е приоритет тази сфера, в която инвестираш най-много 
средства, приоритет се залага за една, за две, за три години, в които трябва да се постигне качествено 
ново състояние на средата, в която инвестираш. Да кажем, че ще инвестираме приоритет в 
инфраструктурата на даден квартал, правим сменят се всички тротоари, настилката се подменя, 
изграждат се детски площадки, променя се визуалната среда, фасадите на сградите и затова да 
изработим такава политика и да кажем това ще струва толкова и го изпълняваме. Този бюджет, който 
ни е предложен аз не откривам такава политика. В този бюджет няма конкретно изпълними 
приоритети, например инвестиционни разходи и разходи за развитие на туризъм, има заложени едни 
5 хил.лв. за туризъм. От няколко години коментираме да се приеме цялостна стратегия за развитие на 
туризма в Община Монтана. С Решение на Министерски съвет ни е прехвърлена крепостта Диана. 
Реализираме проект, но какво от това? Някаква ясна политика или програма. Последната програма, 
която стой на сайта на общината мисля, че беше за развитие на спорта, културата и туризма, като 
последната година беше 2008 или 2009, много отдавна изтекла. Разходите за основен ремонт и за 
ново строителство на публична инфраструктура имат ясно отношение отражение върху качеството на 
живот в общината и заедно с достъпността и качествени публични услуги разбира се са един от 
основните фактори определящи дългосрочния избор за живеене и бизнес в този град. Разбираме, че 
основния приоритет през 2012 год. ще бъде кандидатстване по Оперативни програми, но като 
разглеждам бюджета не са предвидени резерви. Какво правим, при положение, че на общината бъдат 
наложени финансови корекции? В зависимост от допуснатите грешки, тези корекции са в размер от 
25 до 100% от стойността на сключените договори. До сега се коментираше, че заложените 
капиталови разходи, разбира се това са капиталови разходи, които са подусловие, т.с., ако направим 
съответните приходи по параграф 40-00 ще направим и тези разходи. Ако направим един по-основен 
анализ прави ни впечатление, че като дял разходите са спорт 380 хил.лв. за изграждане на футболно 
игрище и осветления те имат най-голям дял, като прибавим към тях и разходите, които ще се 
финансират от приходите от приватизация за нас остава впечатление, че спорта е едни от най-
важните приоритети на нашата община. Ако нещо съм пропуснал, да не би в Монтана да има нещо 



Продължение от Протокол №5/14.02.2012 г.        

 

 17 

значимо спортно събитие, финал на шампионска лига или нещо от този род. Няма лошо, приветствам 
да има, но се съмнявам. При приемането на бюджета нашата група ще постъпи мъдро. 

ИНЖ. ИВО ИВАНОВ: Благодаря на г-н Милетиев. Г-н Найденов има конкретно 
предложение и аз мисля, че като се стопли времето това ще е факт. За шампионска лига е малко рано 
разбира се, трябва да по тренираме. Не виждам други желаещи за изказване. Имаше очакване за 
подобни стойностни изказвания, така че аз благодаря на всички. Г-н Кмете? 

Г-Н ЗЛАТКО ЖИВКОВ: У-ми г-н Председател, дами и г-да общински съветници, благодаря 
на коментарите, за предложенията, за критиките, за притесненията и на г-н Младенов за левия бряг на 
Огоста по течението. Това все пак мисля, че не е най-големия проблем динамиката в популацията или 
де популацията, използвам последната среща с посланиците също е типична за северозапада. Има 
такива, които се завърнаха по домовете си има такива, които ги няма, така че това е една динамика 
нормална, разбира се аз се шегувам. Отнасям се с уважение към всички коментари, които бяха 
направени. Г-н Николов мисля, че отговорихме на Вашия въпрос, от средства за текущ ремонт остава 
този ремонт за стоматологията, който чака осма година и който за нас е важен, защото това е 100% 
общинска собственост. Г-н Белчев постави разбира се също няколко въпроса, благодаря за 
коментарите и за подкрепата. Коментирахме предложението за болницата, затова няма да се връщам 
към него. Няколко думи за храната на децата и евентуално отговорите за летните месеци и работата 
на детските градини, аз така го разбрах, за работата на детските градини при тези условия. Темата с 
храната на децата беше дебатирана многократно. Факт е че ние не променихме таксата, това което 
част от съветниците Иван Георгиев го каза. Факт е, че в подготовката на бюджета за 2012 год. 
Държавата имаше ангажимент да подкрепи храната на децата. Има две наредби на две министерства 
на Земеделието и на храните и на Здравеопазването Наредба №6 и Наредба №9, 22 300 000 лв. струва 
изпълнението на тези две наредби. Аз бях в комисия в Парламента на Бюджет и финанси в 
присъствието на Вицепремиера и на четирима министри там беше поет ангажимент, че евентуално 
това, което е предвидено в двете наредби е коректно да бъде финансирано от Държавата. Това обаче 
го няма, просто го няма. Таксата не е пипана, кой остана от вариантите, Държавата да дотира в тази 
дейност. Единния ангажимент е през стандарт за 5 и 6 годишните деца това е заложено в стандарта по 
образование, а за 3 и 4 годишните остава при нас. Искам да кажа, понеже в момента има работна 
група в Парламента и на двете министерства, която гледа как да излязат от това нещо, защото не 
може една нормативна база да не е финансова осигурена и аз да я прехвърлям на трета страна. Няма 
да пипаме таксите, Държавата няма да реагира, въпреки че го пое като ангажимент и тогава остава на 
нас. Значи ние можем в делегирана дейност на образованието, тук има доста хора от съветниците, 
който работят в системата вътре, в тази ситуация ние можем да влияем на няколко неща в резерва и в 
другата част най-добрия случай да дотираме, да дофинансираме. Аз мисля, че големия проблем ще 
бъде в края на годината, най-вече в последното тримесечие, дори не толкова в средата. Защото тогава 
вече в зависимост от изпълнението ще видим коя част, която е свързана с храната и от къде ще можем 
да я дотираме. Въпросът е съвсем коректен, много внимание му отделихме до сега, както и на 
обсъжданията. Аз мисля, че в крайна сметка ще се опитаме да изпълним онова, което го има, дори 
това, което го има, ако е заложено, много хубаво г-жо Ангелова уточнение правите - на 100%, за да е 
на 100% обаче ще трябва да кажем от къде. Това няма да пипаме, онова няма да пипаме, ние първо 
трябва да поемем удара на най-малко 680 хил.лв. само за улично осветление срещу, които няма 
никаква проходна част. Ние имаме редица други неща, които трябва да приемем. Затова аз мисля, че 
това, което сме си поставили като условие да осигурим, ако изпълним на 100%, което го има наистина 
нашия ангажимент ще бъде изпълнен и то в условия като не пипаме таксите на децата, както в яслите 
така и в градините. Така че това е г-н Белчев по Вашия въпрос. Г-н Тодоров, мисля че вече разбрахте 
за корекцията в номерациите на точките, Вие имате сигурно предпоследния вариант, защото бяха 
направени четири корекции. Предложенията вървяха едно след друго. Ние в крайна сметка няма как 
да я сбъркаме, защото трябва да я изпълняваме. По Вашия въпрос за обществения ред, да Ви кажа, че 
ние имахме проект за видео наблюдение, бяхме ударени всички областни центрове на северозапада, 
Монтана, Враца, Видин в предходен период. Ударени в смисъл, че не бяха подкрепени проектите ни 
за видео наблюдение. Доста неща за града и за селата, най-вече за града щяха да бъдат решени с този 
проект. Не се случи по различни причини, но това не ни е оставило да не участваме или да спрем до 
там. Другото което мисля че казахте и миналия път предполагам, защото Ви слушах внимателни 
всички съветници последния път коментирахме изпълнението на собствените приходи. Нека да не 
бъркаме, отдавам го на неопитност или грешка на езика собствени приходи и местни проходи. 
Изпълнението за 2011 год. не е 12%, това съм длъжен да кажа, правете разлика между едното и 
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другото, кое е от данъчни и не данъчни, кое влиза изравнителна субсидия и кое не, за да не 
изглеждаме в смешна ситуация. Аз Ви слушах, изслушах всички групи, говоря след последната сесия. 
Картината не е такава, като изпълнение е доста по-различна, има лек ръст в сравнение с 2011 год. да 
той не е голям, но ние говорим в крайна сметка за местни приходи 84% Съгласен съм че има 
притеснение по отношение на продажбите, това което го казвате. Аз съм правил предложение за 
продажби на сгради или за земя за Параграф 4, който е най-дискутирания по обясними причини за 9 
мил.лв. и по-малко имали сме изпълнение на 6; на 5 миналата беше над 3, сега за първи път е в 
рамките на около 2 500 000 лв. говоря с ДДС.Имаме ли резерв и може ли да го направим? Разбира се 
трудна ще изпълним тази програма, аз не си правя илюзии, но има възможност, както и Георгиев каза 
- Държавата да ни подкрепи. Има обекти с отпаднала необходимост, омръзна ми по шест банки и 
десетки собственици на ден да ме питат – Какво правите на хирургичния блок? Това е обект с 
отпаднала необходимост. На много места в страната тези обекти бяха деактувани на общините. Защо 
не в Монтана, кой се притеснява, на кому пречи това? Което Каменов, Бог да го прости през 80-те 
години е започнато, правено в началото на 90-те и от тук насетне нищо. Чувах различни предложения 
освен, че се качвах с едно момиче да свалим едно момче от покрива преди пет години, защото искаше 
да се хвърля отгоре, това дори не се стопанисва. Долу живеят безпризорни хора, пет зони на града 
има където изчистихме, кв.Иван Вазов, под Електрото, десетки места, където живеят щастливо 
самотно движещи се хора над 500. Като искаме в тази част да помогнем, какво става с казармата? 
Държавата, се е намесила един единствен път и има долу ЛИДЪЛ. Размяната на затвора, където в 
момента е жандармерията една част от 11 дка човека, който живее отсреща каза, че този гредоред го е 
гледал 45 год. Какво се случва в другата част, там какво се извършва? Нищо, руши се, краде се това е 
безобразно в рамките на града, това е държавна собственост. За Валентина 20 запитвания, как може 
една собственост в центъра на града да бъде вертеп, затова че не могат да се разберат на кого да го 
продадат 15 год. Това да не е ангажимент на общината. Ние сме го опаковали като Кристо – онзи 
велик наш художник, защото е срамно да го гледаш. Имот в центъра на града да се обяснявам, че 
нищо не правя. Какво да направи там? Ние го опаковахме, докато се разберат на кой да го дадат, но 
по-бързо да го дават, на когото искат. Това между другото трябва да сме коректни, това е работа на 
четири правителства подред. Почти на ръба бяхме при предишното правителство да го довършим, но 
не стана. Сега картината е същата. Това е нормална подкрепа тук, като говорим за обекти, да, има 
подобно нещо. С какво е по-различен Шумен или Сливен, че ще направи подобно нещо и ще деактува 
подобна собственост за милиони, Монтана с какво е по-различна? Аз разбрах, че там на хирургичния 
блок ще има факултет. Той мадата свърши вече, кога ще го има там. Говорим за 100% държавна 
собственост, това са обекти с отпаднала необходимост, като не можеш да ги управляваш и като не 
знаеш какво да правиш с тях деактувай ги, така е навсякъде. Атакуваме три правителства подред, не 
мислете, че това е първи случай. Така че има притеснение по отношение изпълнението на програмата, 
но ние имаме много резерви. Тогава, когато някои не прави неща е добре да предприеме някакви 
други действия. Аз бях свидетел на едно Народно събрание преди това правителство, в което десетки 
депутати се хващаха на бас, че няма да мине Черния мост, някои пречеха безотказно. Четири питания 
в парламента имаше в тази част, все едно това е бащиния на Кмета или на когото и да е. Сега това 
нещо беше забравено. Кой както можеше с всички средства, не в едната посока, а в обратната по 
възможност - имам и такъв спомен, в друг период. Не искам да кажа, че е елементарно и че търся да 
се заяждам в тази част. Има резерви стига Държавата да е добронамерена в тази част без значение кое 
е Правителството. Това е единствената година, която се очертава без избори и аз се надявам да я 
използваме по-добре. Има един ред в бюджета, които някои от съветниците спомена за 
съфинансиране на проекти. За разлика от миналата година мисля, че тази ще е по-добра и съм убеден, 
че ще е така. Когато говорите за политики, има четири определения за бюджет, едното е политически 
инструмент – четете го г-н Младенов внимателно. Аз слушам прочита на Моравей Радев, на Милен 
Велчев, на Пламен Орешарски и на Симеон Дянков на четири финансови министри в четири 
правителство, които в никакъв случай не мога да кажа, че са ограничени хора или елементарни, те го 
четат по този начин, когато ги питат какви са политиките и какво е по-различно. Ако сменим тази 
зала с онази на „Ал.Невски” картината ще я докараме само ще се сменим няколко човека иначе 
картината е същата, т.с. не мисля че в тази част няма политики. Г-н Милетиев, туризъм. Разликата от 
тази Монтана и цялата предходна. Ние имаме културни забележителности, но по отношение на 
културно историческо наследство и туристическа дестинация Монтана е мъртва точка, до тук. Това, 
което прави с този проект и е хубаво, че имаше решение на Министерски съвет най-после и предстои 
приемане, предаване и работа по този проект е наистина да има устойчиво развиете и да се опитаме в 
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тази част да предложим един нов и по-различен туристически продукт. Аз съм убеден, че това нещо 
ще стане, вече съм убеден. Защото поректа тръгва до месец предполагам, че ще започне началото и 
всички хора, които посещават северозапада след голямото представяне Белоградчишките скали ще 
имат възможност да минат и тук. Ние имаме две проекта с швейцарската агенция за Калето, където 
беше по-голям проблем да го изпълним, отколкото да го опазим, заради безчинствата, грабежите и 
съсипването на всичко горе по алеята както и баира. Аз съм убеден, че с този продукт ще можем да 
кандидатстваме. Това е обект от национално значение и в четвъртък в БАН всички хора, които са 
специалисти в тази област говоря в реставрации, в реконструкции, доценти, професори изказаха 
надежда, че в тази част ще можем да направим нещо по-различно, каквото в Монтана не е имало до 
сега. Не говоря само за паметта на Бай Георги Александров Бог да го прости, един голям мой приятел 
и изключителен българин, който в 80-те години, когато бях студент каза няма да съм жив да ми 
разрешат да работя в тази част отгоре, защото такъв е бил градоустройственият план и не е имал 
възможност да продължи с тази работа там. Имаме подобна програма, дано да го развием, дано да го 
направим. Така разбирам притесненията и въпроса Ви. Финансови корекции – много големи приказки 
и спекулации, заради кой заместник кмет сме имали 5 хил.лв. корекция. Община Сопот има 
пречиствателна станция, която премиера откри за 4 мил.лв. има финансова корекция 6 мил.лв., 
бюджета на общината е 4 мил.лв. общо заради две реда. Никои не е застрахован от подобен род неща. 
Имахме подобен ред, в които в честта за съфинансиране, да има грантова схема, има проекти с 
грантова схема, има със съфинансиране. Корекцията на реката е със съфинансиране трябва да 
извадим 50 хил.лв. Реализирането на проекта от 2 297 000 лв. 240 хил.лв. трябва да извадим ние като 
община не може всичко в тази част да дойде наготово. Мисля, че все пак сме заделили подобен 
ресурс, даже 20 хил.лв. сме заделили за превантивна дейност. Като натиснат каналите на Мала 
Кутловица и Парта, защото Вие започнахте г-н Милетиев с този въпрос щем не щем в тази част 
трябва да реагираме и такива средства винаги заделяме. Аз не разбирам, защо Ви притеснява, че 
работим толкова по отношение на изграждане на спортни обекти и какъв проблем Ви е спортът, че не 
мога да разбера. Какво е лошо, че правим в момента проект за осветление, за писта, за стадион, за 
напояване, какво е лошо в това? Аз не мога да чакам Държавата, като Ст.Загора да ми го даде 
наготово, защото очевидно, че това няма да се случи. Това е 100% общинска собственост, защо да не 
го чистя, защо да не изграждаме тази база. Кое друго да изграждаме, само комуни за лекуващи се или 
нещо друго? Какво е лошо, че това нещо ще го направим? Какво е лошо, че ще завършим до край 
този терен с ограда и с всичко? Там има 205 деца, гледах на Славия листята 600 деца в различни 
форми, които са там, не говоря само за стадиона, говоря и за другите зали. Да, приемем, че трябва да 
има ден, в който да са отворени вратите, за да влязат и други деца, но имайте в предвид, че групите, 
които в момента тренират с деца са страшно много. Тези площадки, които в момента ги правим ще 
поемат част от хората, да кажем в Младост 2, както денонощно се играе на стадиона. Тези, които се 
интересуват от подобни дейности, най-вече мъже, но преобладаващата част на електрическо 
осветление и на площадките на Монт 7 и на стадиона горе денонощно свети, денонощно има хора. 

Г-Н ИВО ГИГОВ: Кой играе, на каква възраст, къде са децата, къде са младежите? 
Г-Н ЗЛАТКО ЖИВКОВ: Децата г-н Гигов са в групите и в спортовете. Да не се обиждаме на 

младежи и на по-големи младежи. Отиват тези, които имат култура, които имат нагласа занимание по 
спорт и култура. Другите са на таргата отвън, но това също е култура, това няма значение възраст, 
има родили се пенсионери, има родени уморени хора, които всичко им пречи. Да не се обиждаме на 
възраст. Този, който иска, на Краси Каменов не му пречи да тренира, нищо че е на 40 години, ние сме 
на повече, има такива хора, които във всички декади са добре. Това е г-н Милетиев по отношение на 
онова, което го има в приложенията. Отговарям по-подробно на всички съветници, защото приемам 
коректно вашите въпроси и желания и очаквания за подкрепа на бюджета. Благодаря ви, затова че от 
всички групи изказахте желание да го подкрепите въпреки критичните бележки. Естествено е, че 
приемам притесненията и критичните бележки, които ги имаше тук, но аз мисля, че ако бъдем по-
ангажирани всичките наистина всичките е възможно да направим опит и в тази тежка ситуация да 
излезем добре и да защитим правото си да сме в тази зала, която хората на Община Монтана са ни 
дали. Благодаря ви. 

ИНЖ. ИВО ИВАНОВ: Благодаря Ви. Желаещи за изказване? Г-н Тодоров, заповядайте. 
Г-Н ЗЛАТКО ТОДОРОВ: Г-н Кмета, от това, което казахте аз само няколко неща съм си 

отбелязал. Г-н Кмете, сигурност не означава само видео наблюдение, политика за сигурност не 
означава само видео наблюдение и ще спра до тук за да не изпадам повече в подробности, както не 
съм съгласен, че издръжката на един полицай е по-голяма отколкото на един Кмет. Направете справка 
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и ще видите, че Вашата издръжка е много по-голяма. Толкова по въпроса за сигурността. Въпроса за 
общинската собственост, да съгласни сме да помагаме, но когато ние също предлагаме неща, които 
ще доведат до приходи от общинска собственост, вземайте ги и Вие под внимание. Да не изпадам в 
подробности и миналата сесия станах, изказах се по тази част, както Вие искате обекти, които се знае, 
че са държавни, които могат да вършат някаква дейност и да бъдат от полза за общината да ни бъдат 
предоставени, така по същата логика не предлагахме многократно да се знае кои имоти за какво ще 
бъдат предвидени и т.н. Ето аз сега се сещам тук в едната докладна имаше продажба мисля че беше в 
годишната програма на имот в Пъстренците около 1 дка, аз питам в Пъстреците има ли други имоти, 
които са по-големи от 1 дка, да кажем 2; 3; 5 дка в момента, има ли такива, които са общинска 
собственост на които се предвижда да бъдат ползвани да кажем за парк, за спортна площадка и т.н. 
Понеже казах думата спорт се сещам да кажа, че не ден, а дни за спорт трябва да има и тези 
съоръжения трябва да се ползват. И на мен самия ми е неприятно, но спортните бази в Монтана са 
недостатъчно. Говорим за някаква политика по отношение на спорта ние трябва да ги увеличаваме. 
Аз на една от предишните сесии пак казах няколко пъти гласувахме нещо, което беше предназначено 
да бъде спорт да бъде продадено, но не видях не говоря за програмите, но нито веднъж не гласувахме 
средства не от програмите за изграждане на спортна площадка и т.н.  

ИНЖ. ИВО ИВАНОВ: Аз Ви благодаря.  
Д-Р ЮЛИАН АЛЕКСАНДРОВ: Предлагам прекратяване на разискванията. 
ИНЖ. ИВО ИВАНОВ: Има предложение за прекратяване на разискванията, има един, който 

не е съгласен и това е по Правилник, заповядайте г-н Кмете. 
Г-Н ЗЛАТКО ЖИВКОВ: Само да кажа, да не забравяме, че подкрепата за всички 

инвестиции, защото тук и в думите на Тодоров и на Милетиев имаше подобно нещо, много малко 
политика. Самата субсидия за капиталови разходи и 282 200 лв. аз станах Кмет 1999 год. и заварих от 
Йорданова горе-долу същата, с 10 хил.лв. разлика, Враца е малко по-голяма и е 300 хил.лв. Да не 
говорим за много големи политики при отсъствието на такива приходи – това в едната част. Приемам 
това, което казахте, няма да спорим за заплатите, само ще кажа, че тук на кметовете убеден съм, че на 
висшите полицаи, аз все пак съм Кмет на община и заплатите са по-големи, отколкото на кмета на 
община не на моята и това не е толкова страшно. На кметовете, които са тук заплатите им са 419 лв. 
убеден съм, че на тези които работят в другата част са по-големи заплатите с осигуровките. От днес 
разбрах, че новата тежест ще влезе от 2013 г. и с това, което се заделя и с това, което се добавя плюс 
другото, което го има все още съществуващи добавки картината е доста по-различна. Аз знам, защото 
в момента издържаме двама човека, които са с договор с ОДП и мога да ви кажа, че разхода не е 
малък. Нормално е да го има, ако искате после ще Ви покажа справката да видите каква е разликата. 
Ние все пак правим разлика между полицай и кметове на общини и другите кметове. Няма да се 
заяждаме по темата за заплатите важното е да се свърши работа и важното е, като се дава това нещо 
да не ме питат допълнително да слагам охранители в Кошарник например. Проблема не е в заплатите 
на хората са големи, неприятния момент е, че Държавата не може да защити за съжаление с това, 
което има като числен състав и затова не са виновни хората. Аз също знам числеността на ОДП 
наизуст, която не трябва да я говоря, но е по-малко, отколкото в предходните години. На тези, на 
които им караме храната, на патронажа очакват да има полицай навсякъде в селата. Какво да им кажа 
аз на тези хора? Защото очевидно, че не можем да се справим като цяло, като общество. Благодаря ви 
за коментарите, благодаря ви за въпросите, както и за критичните бележки, благодаря ви разбира се и 
затова че заявихте желание да подкрепите и да бъдете работещо мнозинство, каквото ОбС на 
Монтана винаги е имал. 

ИНЖ. ИВО ИВАНОВ: Благодаря. Има предложение за прекратяване на дебатите, който е 
„за” моля да гласува 

„За” – 31,  
„Против” – 0, 
„Въздържали се” – 0 
Приема се  
Има едно предложение, което е техническо в Приложение №7в „парен котел за ЦДГ №8” 

коректния запис е „пристройка към сградата на ЦДГ №8”, нали така г-н Кмете? Да, който е „за” тази 
корекция моля да гласува 

„За” – 31,  
„Против” – 0, 
„Въздържали се” – 0 
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Приема се  
Преминаваме към гласуване на целия бюджет. Поименно гласуване 
 

Поименно гласуване на съветници: „ЗА”, „ПРОТИВ” и „ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ” 
Анатолий Младенов За  Красимир Каменов За 
Ангелина Стоичкова За  Крум Милетиев За 
Ани Стаменова За  Людмил Джурджов За 
Богдан Найденов За  Милена Нончева За 
Бойко Димитров За  Надя Горанова За 
Валери Георгиев За  Найден Найденов За 
Диман Георгиев За  Павел Цочев За 
Емил Константинов За  Павел Белински За 
Енеза Ангелова  За  Радостина Чернева За 
Златко Тодоров За  Росен Белчев За 
Ивайло Живков  За  Румен Ерменков За 
Иван Георгиев  За  Светлин Гогов За 
Ивета Станкова  За  Светлин Николов  За 
Иво Гигов За  Станислав Станоев ---- 
Иво Иванов За  Стилиян Христов  За 
Илиандър Илиев За  Юлиан Александров За 
Ирена Димова ----    

 
31 / 0 / 0 
Приема се  

Решение 
№ 69 

На основание чл.21 ал.1 т.6 и чл.52 ал.1 от ЗМСМА; чл.4, чл.9 и чл.12 от 
Закона за общинските бюджети; чл.11 от ЗОД и във връзка с разпоредбите на ЗДБРБ 

за 2012 г. и наредбата на ОбС по чл.9а от ЗОБ 
Общински съвет Монтана 

Реши: 
1. Утвърждава сборния бюджет на Община Монтана за 2012 г. както следва: 

/Приложение – 1а/ 
 

По прихода 27 481 500 лв. 
По разхода 27 481 500 лв. 

 
2. Приема бюджета на Община Монтана за 2012 г. както следва: /Приложение –

1б,в,г,д,е,ж,з,и,к,л,м,н/ 
 
2.1. По прихода  

а) Приходи с държавен характер: 14 728 538 лв. 
- Обща субсидия за делегирани от държавата 

дейности 
13 750 344 лв. 

- Неданъчни приходи 44 893 лв. 
- Преходен остатък 933 301 лв. 

 б) Приходи с местен  характер 12 752 962 лв. 
- Имуществени и др. данъчни приходи 3 010 000 лв. 
- Неданъчни приходи 8 362 778 лв. 
- Обща изравнителна субсидия 2 150 000 лв. 
- Трансфер за зимно поддържане и  
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снегопочистване 28 400 лв. 
- Целева субсидия за капиталови разходи  282 800 лв. 
- Трансфери  - 45 000 лв. 
- Операции с финансови активи и пасиви - 1 153 700 лв. 
- Преходен остатък 117 684 лв. 
 
2.2. По разхода  
- Държавни дейности   14 728 538 лв. 
- дофинансиране 503 000 лв. 
- Местни дейности 12 249 962 лв. 
 

3. Определя размера на трудовите възнаграждения на Кмета на Общината и кметовете 
на населени места. / Приложение № 2/ 

4. Утвърждава средствата за работна заплата на едно лице в бюджетната сфера, 
считано от 01.01.2012 г. Работните заплати са за 12 месеца: м. декември 2011г. и месеците 
януари – ноември 2012 г. 

 / Приложение №1г,д,е. / 
5. Утвърждава численост и структура на Общинска администрация. /Приложение № 

3а,б,в/ 
 6.  Определя Второстепенните разпоредители с бюджетни кредити /Приложение № 

1з,1н/ 
7. Утвърждава план-сметка на разходите на Общински съвет-Монтана за 2012 г. в 

размер на 242 000 лв. / Приложение № 4/ 
8. Утвърждава лимит на Кмета на  Община Монтана за 2012 г. за посрещане на гости и 

представителни цели и за международна дейност  в размер на 35 000 лв. / Приложение № 5/ 
9. Утвърждава приходно-разходните сметки на извънбюджетните средства на 

Общината. / Приложение № 6а,б/ 
10. Утвърждава поименни списъци за капиталови разходи за 2012 г. /Приложение-7 

а,б,в,г,д/                                                                                                    
10-а. Целева субсидия за капиталови разходи –  282 800 лв., която е за местни дейности, 

в т.ч.: 111 400 лв. за изграждане и основен ремонт на общински пътища, за капиталови 
разходи 171 400 лв.  

10-б. С прихиди по § 40 постъпления от продажби на общински нефинансови активи се 
финансират: капиталови разходи в размер на  839 431 лв., и за текущ ремонт 1 619 000 лв.; 
със собствени средства  298 300 лв.; от преходен остатък в т.ч.от делегирани социални 
дейности 45 215 лв.; от проект ТГС Монтана - Пирот 71 655 лв. Поименният списък на 
извънбюджетните средства на общината е на стойност 222 235 лв. 

11.  Утвърждава разходи за годишна издръжка на клуба на пенсионера в размер до 5 000 
лв. 

12.  Определя средствата за СБКО на персонала на Общинска администрация, 
бюджетните звена и кметствата в размер на 3 на сто от плановите средства за работна 
заплата, а се разходват на база начислените средства за работна заплата. 

13.  Утвърждава средства за работно и представително облекло в размер на   200 лв. на 
човек за служителите и работниците на общината, заети по трудови правоотношения по реда 
на чл.8 от Наредбата за безплатно работно облекло, а за лицата по служебни правоотношения 
– по Закона за държавния служител. 

14.  Транспортните разходи на служителите в кметствата, учителите в ОУ и ЦДГ и 
работещите в заведенията за социални услуги, на които местоживеенето и местоработата се 
намират в различни населени места и за съответната длъжност няма кандидат от населеното 
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място се осигуряват до 85% за сметка на местни дейности по приложен списък. /Приложение 
№ 8а,б,в,г  / 

15.  Транспортните разходи на жители на гр.Монтана над 70 годишна възраст в размер 
на 25 000 лв. за годината за пътуване по цялата градска мрежа се поемат от общинския 
бюджет, считано от 01.04.2012г. до 31.12.2012 г. 

16.  Упълномощава Кмета на Община Монтана да отпуска до 400 лева помощи, след 
съгласуване с ПК по бюджет и финанси и ПК по здравеопазване и социални дейности от 
средствата за социални помощи в размер на 20 000 лв. 

17. Включва в бюджета за 2012г. просрочени задължения в размер на 889  504 лв. и 
просрочени вземания в размер на 95 925 лв. / Приложение № 1-о/ 

18.  Възлага на Кмета на Община Монтана да отразява в рамките на бюджетната година 
промените по бюджета за 2012г., произтичащи от съответните нормативни документи. 

19.  При доказани потребности Кметът на Общината извършва промени при спазване на 
общия размер на бюджета и приоритетността на разходите: 

19-а. Да изменя размера на бюджетните кредити за различните видове разходи в обема 
на общите разходи на бюджетната дейност съгласно чл.27 ал.1 т.1 от ЗОБ и § 41 от ПЗР на 
ЗДБРБ за 2012 г.  

19-б. Да прехвърля бюджетни кредити за различните видове разходи от една дейност в 
друга в границите на една бюджетна група без да изменя общия й размер съгласно чл. 27, 
ал.1, т.2 от ЗОБ. 

20. Възлага на Кмета на Общината да разработи бюджета и извънбюджетните сметки и 
фондове по пълна бюджетна класификация. 

21.  Възлага на Кмета на Общината да отразява служебно промените по общинския 
бюджет с размера на постъпилите и изразходвани средства от дарения и спонсорства в 
съответствие с волята на дарителя. 

22.  При разходване на бюджетните средства да бъдат спазвани следните приоритети: 
заплати, осигурителни плащания, обезщетения, помощи, стипендии, медикаменти, храна, 
отопление, осветление, издръжка на социални и образователни заведения и др. съгл. чл.15 от  
ЗДБРБ 2012 г. 

23.  Приема план-сметка на комисията по чл.8 от ЗУПГМЖСВ. /Приложение № 9 / 
24.  Утвърждава средствата за подпомагане на погребения на самотни, без близки и 

роднини, безпризорни, настанени в заведенията за социални услуги и регистрирани в 
службата за социално подпомагане лица в размер до  9 200 лв.  

25. Утвърждава средства за безплатни ковчези до 10 000 лв.  
26.  Утвърждава средства за развитието на туризъм  в размер до 5 000 лв. 
27.  Определят се средства за дружествата на диабетици и инвалиди в размер до 9 600 

лв. съгласно решение на ОбС от 2004 г. 
28.  Определят се средства за съюза  на глухите в размер до 2 400 лв.  
29.  Определят се средства за съюза  на слепите в размер до 4 800 лв. 
30.  Определят се средства за Федерация на потребителите в размер до 6 000 лв. 
31. Определят се средства за годишна издръжка на Бизнес инкубатор в размер до 6 000 

лв. съгласно решение на ОбС от 2004 г. 
32. Определя средства в размер на 3000 лв. за провеждане на конкурс „Напеви от 

Северозапада”. 
33.  Утвърждава 11 000 лв.  за специална защита на деца с изявени дарби  по 

съответната наредба . 
34. Утвърждава средства за ОМЦ гр. Монтана в размер до 20 000 лв. 
35. Утвърждава 50 000 лв. за закупуване на лазерна апаратура за Отделение по очни 

болести към МБАЛ гр. Монтана. 
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36. Утвърждава 328 701 лв. за погасяване на кредит (общински дълг) съгласно 
погасителен план в частта  му за 2012 г. и полагащите се плащания за лихви в размер на 5 400 
лв.  

37. Определя на основание чл. 11 от ЗОД максималния размер на новия общински дълг 
на 1 735 000 лв. и максималния размер на общинския дълг към 31.12.2012 г. на 2 131 000 лв.  

38. Упълномощава Кмета на Община Монтана да кандидатства за средства от 
централния бюджет и други източници за съфинансиране  на общински програми и проекти  
и да сключва договори при  спечелването им.  

39. Възлага на Кмета на Общината изпълнението на бюджета за 2012 г. 
 
ИНЖ. ИВО ИВАНОВ: Колеги, г-н Кмете, това е рядкост за последните 13 години. Благодаря 

на всички за конструктивния тон. Имаме три бързи докладни.   
 

ТОЧКА ОСМА: 08-01-34/27.01.2012г. Докладна записка от Златко Живков-Кмет на 
Община Монтана, относно Предоставяне на земеделски земи от Общинския поземлен фонд в 
землищата на община Монтана. 

 
ИНЖ. ИВО ИВАНОВ: Т.8, докладна 08-01-34 докладната е подкрепена от комисиите и 

мисля, че можем да минем към поименно гласуване 
 

Поименно гласуване на съветници: „ЗА”, „ПРОТИВ” и „ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ” 
Анатолий Младенов За  Красимир Каменов За 
Ангелина Стоичкова За  Крум Милетиев За 
Ани Стаменова За  Людмил Джурджов За 
Богдан Найденов За  Милена Нончева За 
Бойко Димитров За  Надя Горанова За 
Валери Георгиев За  Найден Найденов За 
Диман Георгиев За  Павел Цочев За 
Емил Константинов За  Павел Белински За 
Енеза Ангелова  За  Радостина Чернева За 
Златко Тодоров За  Росен Белчев За 
Ивайло Живков  За  Румен Ерменков За 
Иван Георгиев  За  Светлин Гогов За 
Ивета Станкова  За  Светлин Николов  За 
Иво Гигов За  Станислав Станоев ---- 
Иво Иванов За  Стилиян Христов  За 
Илиандър Илиев За  Юлиан Александров За 
Ирена Димова ----    

 
31 / 0 / 0 
Приема се  

Решение 
№ 70 

На основание 27, ал. 2, т. 1 от ПЗР към ЗИД на ЗСПЗЗ и чл. 21, ал. 1, т. 8 от 
Закона за местното самоуправление и местната администрация  

Общински съвет Монтана 
Реши: 

          1. Предоставя на Сарайка Исаева Стоянова в землището на с. Долна Вереница, община 
Монтана: 

 ▪ имот с №410008 с проектна площ 6.180 дка, начин на трайно ползване пасище с 
храсти в местността „Падината/Конички дол“, ІХ-та категория, скица-проект 
№Ф02251/13.01.2012 г., във връзка със заявление вх. №11761/1992 г. и решение №11/1 от 
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05.11.1998 г. на Общинската служба по земеделие - Монтана за признаване на правото на 
възстановяване на собствеността в съществуващи или възстановими стари реални граници. 

2. Предоставя на наследниците на Младена Симеонова Симеонова в землището на с. 
Смоляновци, община Монтана: 
         ▪ имот с №088097 с проектна площ 26.500 дка, начин на трайно ползване нива в 
местността „Блатото“, VІ-та категория, скица-проект №Ф02832/26.01.2012 г.,  

▪ имот с №011002 с проектна площ 4.603 дка, начин на трайно ползване нива в 
местността „Добравата“, V-та категория, скица-проект №Ф02833/26.01.2012 г., във връзка 
със заявление вх. №18030/1991 г. и решение №18РГ/14.06.1999 г. на Общинската служба по 
земеделие - Монтана за признаване на правото на възстановяване на собствеността в 
съществуващи или възстановими стари реални граници. 

 
ТОЧКА ДЕВЕТА: 08-01-36/27.01.2012г. Докладна записка от Златко Живков-Кмет на 

Община Монтана, относно Обявяване на имоти от публична общинска собственост за частна 
общинска собственост. 
 

ИНЖ. ИВО ИВАНОВ: Т.9, докладна относно обявяване на имоти от публична общинска 
собственост за частна общинска собственост. Желаещи за изказване не виждам. Преминаваме към 
поименно гласуване 

 
Поименно гласуване на съветници: „ЗА”, „ПРОТИВ” и „ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ” 

Анатолий Младенов За  Красимир Каменов За 
Ангелина Стоичкова За  Крум Милетиев За 
Ани Стаменова За  Людмил Джурджов За 
Богдан Найденов За  Милена Нончева За 
Бойко Димитров За  Надя Горанова За 
Валери Георгиев За  Найден Найденов За 
Диман Георгиев За  Павел Цочев За 
Емил Константинов За  Павел Белински За 
Енеза Ангелова  За  Радостина Чернева За 
Златко Тодоров За  Росен Белчев За 
Ивайло Живков  За  Румен Ерменков За 
Иван Георгиев  За  Светлин Гогов За 
Ивета Станкова  За  Светлин Николов  За 
Иво Гигов За  Станислав Станоев ---- 
Иво Иванов За  Стилиян Христов  За 
Илиандър Илиев За  Юлиан Александров За 
Ирена Димова ----    

 
31 / 0 / 0 
Приема се  

Решение 
№ 71 

На основание чл. 21, ал.1, т. 8 от Закона за местното самоуправление и 
местната администрация, чл. 6, ал. 1 от Закона за общинската собственост 

Общински съвет Монтана 
Реши: 

1. Обявява за частна общинска собственост част от поземлен имот с идентификатор 
48489.26.629, представляващ път, който като новообразуван поземлен имот ще бъде с 
идентификатор 48489.26.797 с площ от 36.00 (тридесет и шест) кв.м., по кадастралната 
карта и кадастралните регистри на гр. Монтана. 
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2. Обявява за частна общинска собственост поземлен имот с идентификатор 
48489.26.720, представляващ полски път с площ от 52.00 (петдесет и два) кв.м., по 
кадастралната карта и кадастралните регистри на гр. Монтана. 

3. Възлага на Кмета на Община Монтана изпълнението на горното решение. 
 
ТОЧКА ДЕСЕТА: 08-01-42/01.02.2012г. Докладна записка от Златко Живков-Кмет на 

Община Монтана, относно подробен устройствен план /ПУП/ - парцеларен план (ПП) за 
водопровод и подземен електропровод 20 kV през поземлен имот /ПИ/ № 113019 (образуван от 
№113017) и нов КТП в ПИ № 000105 по Картата на възстановената собственост /КВС/ 
с.Трифоново, община Монтана. 

 
ИНЖ. ИВО ИВАНОВ: Предпоследна точка от Дневния ред е традиционната, относно ПУП в 

с.Трифоново. Подкрепена е. Няма желаещи за изказване. Обикновено гласуване, който е”за” моля да 
гласува 

 „За” – 30,  
„Против” – 0, 
„Въздържали се” – 0 
Приема се  

Решение 
№ 72 

На основание чл.21. ал.1, т.11 от Закона за местното самоуправление и 
местната администрация /ЗМСМА/, чл.129, ал. 1 от ЗУТ и решение № 4. протокол на 

ОЕСУТ № 16 от 29.12.2011 г. 
Общински съвет Монтана 

Реши: 
Одобрява Проект за Подробен устройствен план - Парцеларен план за водопровод и 

подземен електропровод 20 кV през ПИ № 113019 (образуван от №113017), и нов КТП в ПИ 
№ 000105 по КВС с.Трифоново, община Монтана. 

Линиите на застрояване и разположението на сервитутните зони се одобряват по 
графичната и текстова част на проекта, който е неразделна част от решението. 

Решението да се съобщи на всички заинтересовани лица, чрез обнародване в 
„Държавен вестник”. 

Решението подлежи на обжалване по реда на чл.215 от ЗУТ пред Административен съд 
Монтана в 30 дневен срок от обнародването му в „Държавен вестник”. 

 
ТОЧКА ЕДИНАДЕСЕТА: Питания  
 
ИНЖ. ИВО ИВАНОВ: Колеги, питания. Найден Найденов, заповядайте. 
Г-Н НАЙДЕН НАЙДЕНОВ: У-ми г-н Председател, у-ми г-н Кмете, много бавно пишат 

пората в общината Ви, за два месеца половин страничка. Естествено не съм доволен от отговора така 
както е записан, защото много ясно е записано в началото. Всъщност въпросът беше, кои са правните 
основания така наречените недобори, защото такъв термин в Закона никъде няма да се ползват за 
други дейности. Такова правно основание аз не съм намерил, но Вие казвате и то си го пише в отчета 
– Приходите от ТБО за 2011 год. са 3 679 951 лв. Членовете, които ми цитирате тук третират точно 
изразходването, събирането на тези средства и изразходването на тези средства на приходите ТБО 
никъде в тези членове не е записано това, което е събрано от преходни години да се ползва някъде 
другаде. За мен ползването от средства от ТБО независимо за коя година да се ползват за други неща 
не е редно и би трябвало тази практика да се прекрати. Това е, което мога да добавя. За бавния 
отговор, лошото е, че по същия начин се обслужват и хората в общината. Преди малко гледахме една 
докладна Вие се усмихвахте и то за Трифоново става въпрос. 

ИНЖ. ИВО ИВАНОВ: Юли Александров. 
Д-Р ЮЛИАН АЛЕКСАНДРОВ: Искам да кажа колеги, днес е особен ден, празнуват се два 

празника и като прибавим и приемането на бюджета трети. Имаше един политика казваше, че днес е 
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най-хубавия ден за българската демокрация. Аз благодаря за отговорите, те са ми първите като 
общински съветник, които съм получил. Доволен съм. Надявам се да не са последните. 

ИНЖ. ИВО ИВАНОВ: Ани Стаменова, заповядай. 
Г-Н ЗЛАТКО ЖИВКОВ: Много лоши хора сте това съветниците Найденов и Александров, 

казвам го в шеговита форма. Забавен, но е получен отговора, защото Вие го променяхте на няколко 
пъти. Имаше една група аз ги наричам Найденови или Жерави, в която влизат Ирена Димова и 
Джурджов. Поставихте ми този въпрос, отговорил съм на него, да Найденов така е, но само че четете 
също внимателно кое е целеви трансфер, другите в прокуратурата също го прочетоха по-малко по 
различен начин. Какви са основанията за подобно нещо? Имайте в предвид, че половината общини в 
България в условия на подобна ужасна ситуация, горе долу в това число Враца, Видин и всички живо, 
което е около нас. По отношение на недоборите сигурно са реагирали така. Това все пак не е целеви 
трансфер и няма Закон, в които да е записано, че е целеви трансфер. Тук пише за какво се събират, 
това е прочита. Очевидно е, че това, което е събрано за годината е по-малко, отколкото дейността. 
Недоборите както казвате има или го няма във финансовия подобно нещо и това, което се събира от 
стари години е трудно да се прогнозира. Приемам го, че това е практика, която трябва да спре. 
Надявам се, като преведеш и твоите недобори да вдигнем малко, те не са много, затова си го позволих 
да го кажа. Дано да успеем да се оправим с другата за да мине това нещо. 

Докторе, не го приемай толкова навътре този отговор за делегираните бюджети. 
Д-Р ЮЛИАН АЛЕКСАНДРОВ: Не, не, не аз съм доволен. Имам още три въпроса, на които 

чакам отговор, от миналия мандат. 
Г-Н ЗЛАТКО ЖИВКОВ: Съжалявам за лекото закъснение. Г-жа Стаменова ще зададе сега 

въпроси, така ли? 
ИНЖ. ИВО ИВАНОВ: Ани Стаменова, заповядай. 
Г-ЖА АНИ СТАМЕНОВА: Аз имам четири въпроса, но като продължение на Найден искам 

само да кажа, че наистина тъй като съм Председател на ПК по Молби и жалби на граждани, ноистина 
има преписки, на които общината не им отговаря навреме. Аз имам лична молба не чак толкова 
официално разбира се, ако е възможно на гражданите да се отговаря, защото има много недоволни. 
Администрацията, ако няма начин да удовлетвори желанието им поне нека да им отговори, че няма 
начин да се удовлетвори тяхното желание, защото хората чакат. 

Г-Н ЗЛАТКО ЖИВКОВ: Колко питания има г-жо Стаменова, на които не им е отговорено в 
срок? Дайте ми ги. 

Г-ЖА АНИ СТАМЕНОВА: Поне пет са. Има 4 или 5 от началото на Декември. От миналия 
мандат имаше страшно много. 

Г-Н ЗЛАТКО ЖИВКОВ: Нека да не говорим за страшно много. Аз слушах отчета на ОбС. 
Дайте ми ги по дирекции, за да видя. Аз говоря за отговори на въпроси на хора, които не са 
медицински случай, които имат проблеми със здравето. Ако ми ги броите по 6 или по 8, на мен ми 
стигат само двама. 

Г-ЖА АНИ СТАМЕНОВА: Да, има и такива. Имам ги в другия тефтер. Има поне четири, на 
които изобщо не им е отговаряно. Едното, което беше с много дълъг период за стадиона в едно от 
селата, сега не си спомням за кое село ставаше въпрос. 

Г-Н ЗЛАТКО ЖИВКОВ: Дайте ми ги, за да видим, защо не е отговорено. Защото отчета го 
гледах на предишния ОбС. Ако е отговорено без копие до ОбС извинявайте, защото влизаме в 
полемика. Има такива, на които им е отговорено без копие до Вас и това вече е грешка. Дайте ги от 
този мандат. Не бързай Конов, защото виждаш, че иронията после е върху мен на Найденов и на Юли 
Александров. Така че, нека да видим какво сме отговорили и дали сме отговорили на тези хора. 
Искам да ми дадете тези, на които не е отговорено в срок. Съвсем коректно го казвам това нещо. 
Възможно е да е пропуснато, но в никакъв случай това не са много хора, ако не е пети или шести 
отговор. Защото имаме такива с много отговори, едни и същи отговори непрекъснато. Дайте го до 
нас, за да можем да върнем обратно и да видим къде е пропуска. Вие сте Председател на тази комисия 
и без това този отчет периодично трябва да го има, за да кажем колко са случаите. Ето общината не е 
отговорила на Х граждани в законоустановения срок, дайте ми ги тези въпроси, на които не е 
отговорено. 

Г-Н СВЕТЛИН НИКОЛОВ: Вината е в това, че когато жалбата е до Кмета, с копие до ОбС, 
Вие пращате отговора, без да се праща копие от отговора в ОбС, затова трябва да се комплектова и да 
се праща и до ОбС отговора, които сте пратили до този, който се жали. 

Г-Н ЗЛАТКО ЖИВКОВ: Добре, дайте го и ви моля да го внесете до Конов. 
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Г-ЖА АНИ СТАМЕНОВА: Имам питане от граждани тъй като в момента се говори за вода, 
наводнение и т.н. до кога ще има режим на водата в града. Това е единия ми въпрос. 

Г-Н ЗЛАТКО ЖИВКОВ: Отговарям Ви веднага – За сега е до 01 Март. Ако това, което го 
има като прогнози се случи на 22; 23; 26 и 27 Февруари аз съм твърдо за отмяна веднага на подобно 
нещо. Ръководството на „В и К” е непреклонно, защото се притесняват и то с основание. Надявам се 
ситуацията със снеготопенето да бъде такава, че да ни позволи да върнем нормалните си обеми през 
нощта след 01 Март. Надявам се, но все пак сме зависими от природата. Въпреки, че ръководството 
на „В и К” ми казаха да не съм такъв оптимист, аз искам част по-скоро това нещо да мине, защото 
това са притеснения за много хора най-вече за Монтана и за Враца, ако трябва да бъде коректен не 
толкова за другите общини, примерно за Вършец не е така и за Берковица, но за нас и за Враца е така. 
Така че, дано да има благоприятно време да се постопи снега, за сега до 01 Март. 

Г-ЖА АНИ СТАМЕНОВА: Понеже има много оплакване на спукани тръби и в тази връзка 
питат хората. Другия ми въпрос е - Колко от градините използват програмата за „Училищен плод”, 
тъй като знам за тази програма, че 100% се финансира от Държавата. Дали от нашите градини се 
ползва, от колко се ползва и ако не се ползва, защо не се ползва, поради каква причина? Според някои 
от родителите причината е, че някои от директорите не са съгласни да кандидатстват. 

Г-Н ЗЛАТКО ЖИВКОВ: Ще ви отговоря писмено. 
Г-ЖА АНИ СТАМЕНОВА: Във връзка с въпроса на г-н Милитиев за състоянието на 

язовирите, канализацията и т.н. аз добавям и реките. Значи това, че имаме проект Воден цикъл, това 
всичко е много хубаво, но това значи ли че ние ще чакаме Водния цикъл за да не се наводняваме. 
Дали се прави нещо и за почистването и на реките, освен на канализацията. 

Следващия ми въпрос е да ни се даде отчет до следващата сесия, колко пари са похарчени за 
месец Януари за чистота и стегопочистване. Тъй като имаше много нападки и към мен лично 
включително заради нашия контейнер, който не е изхвърлян от 05 Януари. Много негативно 
отношение от страна на отговарящите на телефона за чистота. Моето желание е да има такъв отчет.  

Г-Н ЗЛАТКО ЖИВКОВ: До другата сесия и за Февруари ще Ви дадем, защото картината ще 
е различна. 

ИНЖ. ИВО ИВАНОВ: Колеги, само да кажа, ако искате долу предвид факта, че беше 
подкрепен бюджета от 31 от 31 г-н Кмета ще почерпи. Г-жо Ангелова, заповядайте.  

Г-ЖА ЕНЕЗА АНГЕЛОВА: Г-н Живков, моя въпрос е свързан с формулата за разпределение 
на бюджета по единния стандарт за училище. Аз добре я проучих, разгледах я, тя не е в голяма 
разлика с миналогодишната, но едно нещо ме смути. В допълнителните континенти – допълнителни 
средства за малките училища, миналата година тези малки училища бяха „под 200 деца”, тази година 
цифрата е вдигната „под 300 деца” – няма нищо лошо. Аз питам, как определяте, колко пари да 
дадете на такова малко училище впрочем има и няколко градски тук училища при факта, че ще Ви 
дам и примери – едно от училищата има преходен остатък от 61 889 лв. и по този допълнителен 
компонент за малко училище са му предоставени още 15 800 лв., друго училище има преходен 
остатък от 33 271 лв. по този компонент са му предоставени 28 700 лв. Аз разбирам, това е от 
солидарност няма лошо нито едно училище голямо, в което имаме достатъчно деца, достатъчно 
средства, да подпомагаме малките училища. Друг пример ще Ви дам едно има 13 814 лв. преходен 
остатък, да, нужни са му допълнителни средства дадени са му, разбирам това трябва да стане. Друго 
училище има преходен остатък 3 500 лв. дадени са му 46 000 лв. за да може да оцелее. Но при факта, 
че има такъв голям преходен остатък, защо допълнително му даваме толкова пари? 

Г-Н ЗЛАТКО ЖИВКОВ: Ще отговоря г-жо Ангелова, благодаря за въпроса. Аз бях на 
срещата ще Ви отговоря писмено, защото има протокол, всички директори го гледаха. Почти знам 
наизуст примерите за кои се отнася по обясними причини, но ще Ви отговоря, благодаря Ви.   

ИНЖ. ИВО ИВАНОВ: Други въпроси има ли? Тодоров, заповядай.  
Г-Н ЗЛАТКО ТОДОРОВ: Първо по отговора, който ми беше даден на предишното питане, 

защо не е изпълнено решение на ОбС. Г-н Кмете това, което ми е дадено като отговор аз напълно не 
съм удовлетворен от това нещо. Не смятам, че една наредба, която се приема от ОбС не може да бъде 
променена, защото тук така е написано, че след като няма в ТЗ промени ние не можем да променим 
наредбата. Ние сме правили много други промени в много други наредби и не е точният отговор това 
и аз продължавам да питам, защо тогава не сме изпълнили решението? Така че не го смятам това за 
коректен отговор.     
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Второто ми питане е част от нашите общински съветници, аз като Председател на група го 
отправям ще го прочета и ще Ви го оставя. То е във връзка и с бюджета, който сега гледахме и когато 
го обсъждахме и с отчета на предишния бюджет, като основа за сегашния, питанията са в две точки.  

Едното е – За какво е изразходвана сумата от 201 117 лв. по Параграф 75 говорим за отчета на 
бюджета, което е временни безлихвени заеми между бюджетни сметки. Отчета с отрицателен знак в 
отчета за държавни дейности и с положителен знак, като усвоени за местни дейности – Подробен 
отчет за това нещо.  

Второто е, че съгласно чл. 5, ал. 2 от ЗОД краткосрочния дълг трябва да бъде погасен в 
рамките на бюджетната година, която е поет не по-късно от 25 Декември. В тази връзка искаме да 
знаем, какви кредитни линии е ползвала Община Монтана през 2011 год., в какъв размер, в кои банки, 
какви лихви са платени и издължени ли са тези краткосрочни задължения към края на 2011 год.?  

ИНЖ. ИВО ИВАНОВ: Благодаря. Не виждам заявки за питания. Обявявам настоящата сесия 
за приключена. Казах ви г-н Кмета се е подготвил и му пожелавам успех при изпълнението на 
бюджета.   

 
 
 
 

  
 
Заседанието бе закрито в 16,00 часа 
 
 
 
 
Протоколчик:…………………. 

/Мария Петрова/ 
 
 
 
Председател ОбС:…………………… 

 
/инж. Иво Иванов/ 


